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 68שמן המניין מס'  18-המועצת העיר 

 07.05.2023מיום 

 פירוט הנוכחים בישיבה והנעדרים ממנה

 :משתתפים 

o ראש העיר ויו"ר מועצת העיר - מר ששון מוטי 

o  חבר מועצה -מר אחדות יעקב 

o מועצהחבר  - מר אלרון פנחס 

o חבר מועצה - מר בבלי יעקב 

o חבר מועצה - מר בר שי 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר גזית אילן 

o חבר מועצה - מר האס שחר 

o חבר מועצה - מר זכריה ניסן 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר חלבי מאיר 

o חבר מועצה - מר ישראל מורן 

o חברת מועצה - גב' לביא ציון שירלי 

o מועצהחבר  - מר מזרחי יעקב 

o חברת מועצה - גב' מטלון אלינור 

o חבר מועצה ומ"מ ראה"ע - מר נוימרק זוהר 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר סברלו חיים 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע  - מר סיטון עזרא 

o חברת מועצה וסגן ראה"ע - גב' עדן רבקה 

o חברת מועצה - גב' עומרד לוי גליה 
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o חברת מועצה - גב' צ'פליצקי נעה 

o חבר מועצה - קוב ראובןרו"ח קיי 

o חבר מועצה - מר קינן שי 

o חברת מועצה - בשארי עינב-גב' קפלן 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - ד"ר רוק מאיר 

 :נעדרו 

o חבר מועצה - מר מכלוף קובי 

o חבר מועצה - מר ניסים זאב 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע  - מר סוטובסקי מיכאל 

o חבר מועצה - מר צדקה יפת 

 :כמו כן נכחו 

o  מנכ"ל העירייה  - ארז ניסיםמר 

o יועמ"ש העירייה - עו"ד יונת דיין 

o גזבר העירייה - מר אמנון ארץ קדושה 

o מנכ"ל החברה הכלכלית חולון - גב' פנינה שנהב 

o דוברת העירייה  - גב' נורית בייסקי 

o יועץ משפטי לחברה הכלכלית חולון - עו"ד גרשון רוטשילד 

o ומרכז ישיבות מועצהעוזר ראש העיר  - מר יוסי זיידה 

 

 על סדר היום:

הצעה לסדר בנושא: הקמת בית  -מטלון אלינור בנושא המועצה של חברת  –הצעה לסדר  .1

 .מחסה לחיות נזקקות

חות חניה לעובדי השיטור "של חבר המועצה זכריה ניסן בנושא חובת מכסת דו - אשאילת .2

 העירוני.

 אבטחת רובעים. -של חבר המועצה זכריה ניסן בנושא  -שאילתא  .3

 הצללות בגני ילדים ובתי ספר. -של חבר המועצה שי קינן בנושא  - אשאילת .4
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שינוי יעוד אולם הספורט של שער של חבר המועצה אלרון פנחס בנושא  -א שאילת .5

 .ילדים כגןות הארי

 גן יסמין. -של חבר המועצה אלרון פנחס בנושא  -א שאילת .6

 מספר החניות בעיר.  -של חבר המועצה בר שי בנושא  -שאילתא  .7

תיקון לחוק העזר לחולון )מניעת מפגעים ושמירת  -הארכת תוקף אגרת פסולת עסקית  .8

 .2018 -הסדר והניקיון( )תיקון( התשע"ט 

 .2023 -חוק עזר לחולון )סלילת רחובות( )תיקון( התשפ"ג  .9

 .2012 -לון סלילת רחובות( התשע"ב חוק עזר לחו -הארכת תוקף היטל סלילה  .10

 .2023 -)תיקון( התשפ"ג  )שטחים ציבוריים פתוחים( חוק עזר לחולון .11

 .2012 -)שטחים ציבוריים פתוחים( התשע"ב  חוק עזר לחולון -הארכת תוקף היטל שצ"פ  .12

להעברת כספים בין חשבונות  060517133מינוי מורשה חתימה הגב' סיון ריאבוי ת.ז.  .13

 בלבד.העירייה 

 .060517133מינוי מורשה לקבלת ייעוץ השקעות, הגב' סיון ריאבוי ת.ז.  .14

בסכום של עד  060517133הגב' סיון ריאבוי ת.ז.  -מינוי מורשה חתימה מטעם העירייה  .15

 ש"ח. 50,000

 מינוי הגב' סיון ריאבוי כחברה בוועדת השקעות. .16

העמותה לשלוב עולי  -ס( עיריית חולון אביי )הנילוחוות דעת משפטית אישור הקצאה  .17

 .65חלקה  6779אתיופיה בחולון מבנה בפינת הרחובות פרופסור שור ודבורה עומר גוש 

קומות במבנה   2 עמותה למען הקשישה -עיריית חולון ההקצאה נוסח מוצע לאישור  .18

 .101-, ו97 ,81ח"ח  6996חולון גוש  13ברחוב אלחריזי 

 אישור עדכון להסכם עם אמות.  .19

 בינוי.-מועצה להכרזה על מתחמי פינויאישור  .20

דבורה ברטונוב של ה בשמת שם לבית הספר החדש, ריבחת שמות לועדאשרור פרוטוקול ו .21

 ז"ל.

סדרנית  (2023ביולי  70)בת  1953ילידת יולי  יפה חןלגב'  70הארכות שירות מעל גיל  .22

בקשת הארכה  23.7.2023 - הארכה שנייה מסתיימת ב 2015במוזיאון העיצוב חולון משנת 

 .25.1.2025שלישית לשנה וחצי עד 
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( ספרנית בספריית 2023במרץ  72)בת  1951הארכת שירות לגב' רחל  קורל ילידת מרץ  .23

בקשת הארכה רביעית  30.6.2023הארכה שלישית מסתיימת ב  2009המדיטק משנת 

 .30.12.2024לשנה וחצי עד 

ספרנית  202בדצמבר  70בת )1953דצמבר ילידת  ציפורה אריההארכת שירות לגב'  .24

בקשת הארכה  30.6.2023הארכה שנייה מסתיימת ב  2015בספריית המדיטק משנת 

 .30.12.2024שלישית לשנה וחצי עד 

אחראית מכירות חוץ  (2023ביולי  71)בת  1952ילידת יולי הארכת שירות לגב' זמירה גאוני  .25

בקשת הארכה שלישית  31.7.2023ב  הארכה שנייה מסתיימת 2010וסל תרבות משנת 

 .31.1.2025לשנה וחצי עד 

נציגת טלמרקטינג  (2023בינואר  75)בת  1948ילידת ינואר הארכת שירות לגב' חני חסון  .26

בקשת הארכה שישית לשנה וחצי  30.6.2023הארכה חמישית מסתיימת ב  2004משנת 

 .30.12.2024עד 

העסקתו המשך את לאשר  שלישיתבקשה  - (74הארכת שירות למר אליקים ישראל )בן  .27

מדריך )עיוור( ב"דיאלוג בחשיכה, כ 2004המועסק במוזיאון משנת  אליקים ישראלמר  של

 .2024לשנה וחצי עד אוקטובר 

 יובל נייברג עובד שפ"ע.אישור בקשה לעבודה נוספת למר  .28

 

ריכוז החלטות ישיבת מועצת העיר שמן המניין מס' 

 562פרוטוקול מס'  68

הצעה לסדר בנושא: הקמת בית  -מטלון אלינור בנושא  המועצה של חברת -הצעה לסדר  .1

 מחסה  לחיות נזקקות. ירד מסדר היום.

חות חניה לעובדי השיטור "של חבר המועצה זכריה ניסן בנושא חובת מכסת דו -שאילתא  .2

 העירוני.

 אבטחת רובעים. -של חבר המועצה זכריה ניסן בנושא  -שאילתא  .3

 הצללות בגני ילדים ובתי ספר. -של חבר המועצה שי קינן בנושא  -שאילתא  .4

של חבר המועצה אלרון פנחס בנושא שינוי יעוד אולם הספורט של שער  -שאילתא  .5

 האריות כגן ילדים.

 גן יסמין. -של חבר המועצה אלרון פנחס בנושא  -שאילתא  .6

 בעיר.מספר החניות  -של חבר המועצה בר שי בנושא  -שאילתא  .7
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תיקון לחוק  -שרה ברוב קולות את הארכת תוקף אגרת הפסולת העסקית ימועצת העיר א .8

 .2018 -העזר לחולון )מניעת מפגעים ושמירת הסדר והניקיון( )תיקון( התשע"ט 

שרה ברוב קולות את חוק העזר לחולון )סלילת רחובות( )תיקון( התשפ"ג ימועצת העיר א .9

- 2023. 

חוק עזר לחולון סלילת  -ב קולות את הארכת תוקף היטל סלילה שרה ברוימועצת העיר א .10

 .2012 -רחובות( התשע"ב 

שרה ברוב קולות את חוק העזר לחולון)שטחים ציבוריים פתוחים()תיקון( ימועצת העיר א .11

 .2023 -התשפ"ג 

 -שטחים ציבוריים פתוחים( התשע"ב חוק העזר לחולון ) -הארכת תוקף היטל שצ"פ  .12

2012 . 

שרה ברוב קולות את מינוי מורשה החתימה הגב' סיון ריאבוי ת.ז. יהעיר אמועצת  .13

 להעברת כספים בין חשבונות העירייה בלבד. 060517133

שרה ברוב קולות את מינוי מורשה לקבלת ייעוץ השקעות, הגב' סיון ימועצת העיר א .14

 .060517133ריאבוי ת.ז. 

הגב' סיון  -תימה מטעם העירייה שרה ברוב קולות את מינוי מורשה החימועצת העיר א .15

 ש"ח. 50,000בסכום של עד  060517133ריאבוי ת.ז. 

 שרה ברוב קולות את מינוי הגב' סיון ריאבוי כחברה בוועדת השקעות.ימועצת העיר א .16

שרה ברוב קולות את חוות דעת המשפטית אישור ההקצאה  עיריית חולון ימועצת העיר א .17

העמותה לשלוב עולי אתיופיה בחולון מבנה בפינת הרחובות פרופסור שור  -אביי )הנילוס( 

 .65חלקה  6779ודבורה עומר גוש 

 -שרה ברוב קולות את הנוסח המוצע לאישור ההקצאה עיריית חולון ימועצת העיר א .18

,   97 ,81ח"ח  6996חולון גוש  13קומות במבנה  ברחוב אלחריזי  2העמותה למען הקשיש 

 .101-ו

 שרה ברוב קולות את אישור העדכון להסכם עם אמות. יצת העיר אמוע .19

 בינוי.-שרה ברוב קולות את ההכרזה על מתחמי פינויימועצת העיר א .20

שרה ברוב קולות את אשרור הפרוטוקול וועדת שמות לבחירת שם לבית ימועצת העיר א .21

 הספר החדש, בשמה של דבורה ברטונוב ז"ל.

לגב' יפה חן ילידת יולי  70את הארכות השירות מעל גיל שרה ברוב קולות ימועצת העיר א .22

הארכה שנייה  2015( סדרנית במוזיאון העיצוב חולון משנת 2023ביולי  70)בת  1953

 .25.1.2025בקשת הארכה שלישית לשנה וחצי עד  23.7.2023 -מסתיימת ב 
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)בת  1951רץ שרה ברוב קולות את הארכת השירות לגב' רחל  קורל ילידת מימועצת העיר א .23

הארכה שלישית מסתיימת ב  2009( ספרנית בספריית המדיטק משנת 2023במרץ  72

 .30.12.2024בקשת הארכה רביעית לשנה וחצי עד  30.6.2023

שרה ברוב קולות את הארכת השירות לגב' ציפורה אריה ילידת דצמבר ימועצת העיר א .24

הארכה שנייה  2015ספרנית בספריית המדיטק משנת  202בדצמבר  70)בת 1953

 .30.12.2024בקשת הארכה שלישית לשנה וחצי עד  30.6.2023מסתיימת ב 

 1952שרה ברוב קולות את הארכת השירות לגב' זמירה גאוני ילידת יולי ימועצת העיר א .25

הארכה שנייה מסתיימת  2010( אחראית מכירות חוץ וסל תרבות משנת 2023ביולי  71)בת 

 .31.1.2025שלישית לשנה וחצי עד  בקשת הארכה 31.7.2023ב 

)בת  1948שרה ברוב קולות את הארכת השירות לגב' חני חסון ילידת ינואר ימועצת העיר א .26

 30.6.2023הארכה חמישית מסתיימת ב  2004( נציגת טלמרקטינג משנת 2023בינואר  75

 .30.12.2024בקשת הארכה שישית לשנה וחצי עד 

בקשה  -( 74שרה ברוב קולות את הארכת השירות למר אליקים ישראל )בן ימועצת העיר א .27

 2004שלישית לאשר את המשך העסקתו של מר אליקים ישראל המועסק במוזיאון משנת 

 .2024כמדריך )עיוור( ב"דיאלוג בחשיכה, לשנה וחצי עד אוקטובר 

 ברג עובד שפ"ע.שרה ברוב קולות את הבקשה לעבודה נוספת למר יובל נייימועצת העיר א .28

 פרוטוקול

 טוב חברים. יוסי, יוסי.  מר מוטי ששון:

 יוסי אין פה את התשובה להצעה לסדר שלי.  גב' אלינור מטלון:

יש תשובה, היא נשמטה כנראה בסך. מוטי מקריא אותה כמובן, היא לא  מר יוסי זיידה:

 ארוכה.

. הצעה לסדר, 68מספר  טוב חברים. אני פוחת את הישיבה שמן המניין מר מוטי ששון:

 בבקשה.

 רגע אבל מוטי, יוסי. מר שי קינן:

אה רגע מוטי, בקשה של שי. יש לו אירוע משפחתי ואמרתי לו שבסדר, נתחיל  מר יוסי זיידה:

 עם השאילתא. אין בעיה נכון אלינור?

 מה? גב' אלינור מטלון:

 שי ביקש, יש לו אירוע משפחתי. מר יוסי זיידה:

 אם זה לך אז אני מסכימה. ון:גב' אלינור מטל

 סליחה.  מר יוסי זיידה:
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 בסדר.  מר שי קינן:

 איזה אווירה טובה פה היום. שיישאר ככה.  גב' גליה עומרד לוי:

חבר'ה, שי ממהר אז בואו נתחיל. אני פותח את הישיבה, בבקשה שי איפה  מר מוטי ששון:

 ההצעה לסדר? לא הצעה, יש לך שאילתא.

 שאילתא, שאילתא. מר שי קינן:

 שאילתא, בבקשה. מר מוטי ששון:

  .הצללות בגני ילדים ובתי ספר –של חבר המועצה שי קינן בנושא  –שאילתא  . 4

טוב, ערב טוב. ערב טוב ראש העיר, ערב טוב לחברי המועצה. השאילתא  מר שי קינן:

מוטי היא דנה בנושא ההצללות במוסדות החינוך ורציתי לדעת כמה גנים, 

תי ספר טרם הוצללו. והתשובה, אבקש לקבל פירוט על המוסדות שאינם ב

 מוצללים. תודה רבה. 

אז נעשה את זה קצר. גני הילדים ובתי הספר בעיר מוצללים בהצללה טבעית  מר מוטי ששון:

של עצים, בהצללה מלאכותית של סככות או בשילובים בין השניים. בגני 

 וסף יש הצללה טבעית או מלאכותית. הילדים כל ארגזי החול מוצללים ובנ

 זאת אומרת שבתשובה אתה אומר שלמעשה כל הגנים מוצללים. מר שי קינן:

 כל הגנים מוצללים. מר יוסי זיידה:

או בזה או בזה. או בעצים או בסככות או שניהם ביחד. אבל כל ארגזי החול  מר מוטי ששון:

 שהילדים משחקים,

דנה, אני רוצה רק להבין, התשובה דנה על ארגזי זאת אומרת התשובה  מר שי קינן:

 החול?

 לא.  מר יוסי זיידה:

 לא, לא, לא אני אומר.  מר מוטי ששון:

 לא, ארגז החול הוא בנוי כבר עם הצללה. אני מדבר על החצר. חצר הגן.  מר שי קינן:

 כמו שאמר ראש העיר, או הצללה טבעית או הצללה מלאכותית.  מר יוסי זיידה:

 זאת אומרת שאין הצללה מלאכותית זה בגלל שיש הצללה של עצים? י קינן:מר ש

 כן. אבל אם יש מקום שאתה יודע עליו שמפוספס משהו, תגיד, נטפל. מר יוסי זיידה:

 בסדר.  מר שי קינן:

 תשלומים בכל הגנים שי? אתה )לא ברור( :סברלומר חיים 

 לך שאלת הבהרה?לא, הוא רק שואל. זה בסדר. שי יש  מר מוטי ששון:

 מה? מר שי קינן:
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 יש לך שאלת הבהרה? כי אז אתה פנוי כבר. מר מוטי ששון:

 לא, אין לי שאלת הבהרה. תודה. מר שי קינן:

 טוב. אז אני חוזר להתחלה, בבקשה אלינור. מר מוטי ששון:

הקמת בית מחסה לחיות  –של חברת המועצה אלינור מטלון בנושא  –הצעה לסדר  .1

 נזקקות.

טוב. אז אני אקריא רגע את ההצעה לסדר. אני קודם כל, אני אשאל למי מפה  אלינור מטלון: גב'

 יש כלבים או חתולים או היה להם בבית? 

 אה, בוודאי מה זה. מר שי קינן:

 היה. גב' אלינור מטלון:

 אם יש שניים אז להרים את שתי הידיים? מר שי קינן:

מעולה. אז אני רק אעשה, הילדים לא נחשבים. אז אני יש הרבה. יש הרבה,  גב' אלינור מטלון:

רק אגיד שנייה, בסדר. בעצם יש פה הצעה לסדר שאני מעוניינת להעלות 

בעצם להקים בית מחסה לחיות נזקקות שזה כלבים וחתולים שנמצאים 

משוטטים בעצם ברחבי חולון בלי אפשרות לאמץ אותם או אפשרות לאגד 

האלה במקום מסודר ואני מעוניינת בעצם  את כל האנשים, את כל החיות

שנקיים דיון פה או יותר מאוחר בהמשך כמובן מול האנשים המקצועיים 

בתחום שלבוא ולעשות פה בית מחסה לחיות. היום אנחנו לא נותנים פה את 

טרינריים. אנחנו צריכים להוציא את זה החוצה. אם זה וכל השירותים הו

ו אם זה למקומות אחרים כדי לתת את לפתח תקווה, אם זה לבית דגן א

המענה לחיות. אם זה נוזלים ואם זה חיסונים ואם זה ניתוחים קטנים 

שבאמת זה עולה הון תועפות קודם כל גם לעירייה וגם בסופו של דבר העיר 

מלאה בחיות עזובות, משוטטות שאין להם שום מענה ושום דבר לטובת 

א יכול לעשות גם לתת כמובן קודם העניין פה בחולון. בעצם הבית מחסה הו

כל מקום לאימוץ, מקום לטפל בכלבים ובחתולים. אפשר להקים חתולייה 

לחתולים שנולדו, רק עכשיו גורים, ואין להם שום מענה אז אפשר לתת להם 

כמובן נוזלים ואוכל ושתייה. ויש המון המון מתנדבים שמעוניינים לבוא 

ת בתוך התחום הזה והיום בחולון אין ולקחת בזה חלק, שרוצים לבוא ולהיו

שום מענה בנושא הזה. בנוסף, בבת ים, בראשון, ברמת גן, בפתח תקווה, 

ברעננה בכולם, ברמלה, בלוד, בכולם יש. כולם או הקימו או עכשיו בית 

מחסה ראשון או את בית המחסה השני ורק בחולון שוב אין בהם שום דבר 

יקר. אני ממש מבקשת שאם כל אחד פה, למען החיות ולמען חיות עזובות בע

הרוב כאן באמת היו כאן עם שיש להם בעלי חיים בבית או היו להם, זה לא 

משהו סמלי. זה לא משהו קטן. בואו נקיים על זה דיון. בואו נקים פה משהו, 

בית מחסה טוב ואיכותי. יש פה וטרינר מקסים שנותן פה מענה ושהוא, אני 
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וד שיעשו את הדבר הזה כי בסופו של דבר זה יכול בטוחה שהוא גם ישמח מא

רק לעזור ולהקל על העבודה גם שלו ושל הצוות שלו וגם המתנדבים וכולם 

בחולון. אנחנו בסופו של דבר אנחנו כאן בעיר אחת כולל החיות שיש כאן 

ואנחנו צריכים להתייחס אליהם גם תושבים שלנו. ואנחנו צריכים לעשות 

הם קצת יותר נעים ונוח פה ואני בטוחה שגם אנחנו עם כאן דברים שיהיה ל

השכנים שלנו וכולם ישמחו לא לראות את כל החתולים מסתובבים להם 

ברחבי הבית, חתולי רחוב, ואם יהיה מקום שמאגד אותם אז בעצם יכולים 

לבוא ויכולים להתנדב שם ילדים ובני נוער ותנועות נוער ושירות לאומי ויש 

יליון אזרחים בחולון שישמחו, לא מיליון, אלפים, בחולון. מיליון, באמת מ

נכון אז בגלל זה תקנתי את עצמי לאלפים, יש פה באמת אלפים שישמחו 

מאוד מאוד לבוא ולעזור ולהתנדב בתחום הזה. ואני אשמח מאוד שנעלה את 

 זה הצעה לסדר. אין נראה לי שום סיבה שכאן תצביעו נגד.

 ה להצטרף שניונת, רק להוסיף משפט אחד.אני רק רוצ מר שחר האס: 

 בבקשה.  גב' אלינור מטלון:

ההצעה החשובה של אלינור אגב מצטרפת למספר לא מבוטל של הצעות  מר שחר האס:

שהעלינו במהלך הקדנציה האחרונה לסדר בעולם התוכן הזה ולצערי הן לא 

גינות  קיבלו ביטוי פה לא במועצה וגם לא ברחבי העיר. הסיפור של הרחבת

הכלבים ברחבי העיר לא ראיתי איזשהו פיתוח יותר מדי משמעותי של גינות 

הכלבים. דיברנו כבר בעבר גם על העמדות של האכלת בעלי חיים. היום 

אנחנו נתקלים בתופעות שבמסגרתן כל מיני תושבים בעלי לב רחב לוקחים 

 שאריות של אוכל, מפזרים ברחובות. זה לפעמים פוגע, 

 יש פינות האכלה. זיידה:מר יוסי 

 מה זה? מר שחר האס:

 יש פינות האכלה. מר יוסי זיידה:

 אז לא מספיק. מר שחר האס:

 לא מספיק. גב' אלינור מטלון:

אז הם זורקים את זה על הרצפה. זה מלכלך, מטנף, זה לא אסתטי. אז  מר שחר האס:

קיבלנו יותר מדי מענה ביקשנו כבר בעבר לקדם פינות האכלה. גם זה לא 

וכמובן הסיפור של מאגר הדנ"א לכלבים שיוכל לפתור פה באמת, חבל שהוא 

לא התקדם כמו שצריך בכדי שנוכל למגר את התופעה של תושבים 

שמשאירים את הצואה של הכלבים שלהם ברחובות שלנו. יכולנו באמת 

פעמים  למגר את התופעה הזו אבל העלינו את הנושאים האלה כל כך הרבה

וצריך להבין שזה לא רק מאתנו שלנו יש את האג'נדה הזאת ובאמת הנושא 

הזה קרוב ללבנו ומשמעותי. יש פה ציבור משמעותי מאוד מאוד גדול, אוהב 
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בעלי חיים, מספר בעלי החיים פה ברחבי חולון אתם יכולים לראות את זה 

ופ. צריך סט-טרינריים פה עובדים נונובעצמכם הוא אדיר. השירותים הו

סיסטם יותר משמעותי בתחום הזה בעיר. אין, אין צלו של ספק -לייצר אקו

בכלל. ובוא נעזוב שנייה פוליטיקות ובואו נעזוב שנייה אג'נדות כאלה 

 ואחרות. בואו נתמקד לטובת הסיפור הזה. 

 זה קצת גם, גב' נעה צ'פליצקי:

 סליחה? מר שחר האס:

 שר לבוא ובאמת,אין בעיה אז אפ גב' אלינור מטלון:

 לא  רגע אלינור, הוא מדבר עכשיו. מר מוטי ששון:

 לא, לא, זה בסדר, אני רק, מר שחר האס:

 בסדר אבל הוא מדבר. אז אל תפריעי לו. מר מוטי ששון:

 לא, לא, אני מסיים. מר שחר האס:

 לא מפריעה.  גב' אלינור מטלון:

חת אותה מטריה ואני חושב אז בהחלט ההצעה של אלינור היא באמת ת מר שחר האס:

שלכל הפחות לקיים דיון ענייני על הנושא הזה ולבחון איך אנחנו יכולים 

 לקדם אותו זה באמת המינימום שאנחנו יכולים לעשות. 

 מוטי לפני כמה שנים לא הבאת קרקע ליד חניון אגד למחסה לבעלי חיים? מר יעקב מזרחי:

 שובה.נכון אני מיד אענה. אתן ת מר מוטי ששון:

 אני זוכר שהיה משהו בעניין הזה. אה, זה התשובה? מר יעקב מזרחי:

 .2017כן, בשנת  גב' אלינור מטלון:

 מתי זה היה? מר יעקב מזרחי:

 .2023-. היה תינוקייה לגורי חתולים ואנחנו ב2017בשנת  גב' אלינור מטלון:

 בחולון, סליחה אני עונה. מר מוטי ששון:

 בבקשה. גב' אלינור מטלון:

, איפה שהיה החניון של 20בחולון פועלת עמותת גג לחיות בסמוך לכביש  מר מוטי ששון:

 אגד.

 בסוף חניון אגד. גב' אלינור מטלון:

. אתל, קוראים לה, 2029על שטח עירוני, נתתי את זה בהקצאה עד לשנת  מר מוטי ששון:

 אתל קוראים לה שהיא זוכה שמאכילה,

 אלטמן?אלטמן.  מר יעקב מזרחי:
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 מה? מר מוטי ששון:

 לא, לא, זה אדל. גב' אלינור מטלון:

שמפעילה את זה, אני הייתי שם בעבר ביקרתי. ראיתי איך זה עובד. ובנוסף  מר מוטי ששון:

טרינר יש לו תכנית לעשות, וטרינר והוולכך כנראה שהם קלעו לדעתו של הו

קומות. אנחנו נבחן שהוא רוצה שיהיה שלו, של העירייה. הוא הציע לי כמה מ

את זה כולל תקציב כך שמה שאת מדברת התפרצת לדלת פתוחה שעובדים 

 טרינר העירוני.ועליו עכשיו הו

 זה יעבור לפני תום הקדנציה הזאת? מר מורן ישראל:

 הוא מטפל בזה. מר מוטי ששון:

 לא, אין בעיה. מר מורן ישראל:

 זה לא נושא, מר מוטי ששון:

 שדברים יקרו, קדימה. אנחנו מחכים. צריך מר מורן ישראל:

טרינר פנה, ושמעת, אמרתי כאן דברים ברורים. אמרתי דברים ברורים. הו מר מוטי ששון:

ביקש, ישב איתי. ישב איתי גם עם המנכ"ל. אמרנו לו צא לדרך, תחפש 

מקום. תציע לנו וגם תציג לנו את העניין. ברגע שיימצא, ברגע שיימצא 

 המקום ואז נטפל בהקצאה.המקום הוא יבוא עם 

 זה משימה של וטרינר? טרינר צריך לחפש מקום?ולמה הו מר מורן ישראל:

 סליחה, מי אחראי לזה? אתה אחראי? מר מוטי ששון:

 אה, מהנדס העיר מחפש. הנה אתה רואה, הוא עדכן אותך. מר מורן ישראל:

 לא, לא, שיהיה ברור. מר מוטי ששון:

 שהוא אמר. לא, זה מה מר מורן ישראל:

טרינר זה שקובע מה הוא רוצה, איפה זה יהיה ואז הוא יושב עם ומי, הו מר מוטי ששון:

מהנדס העיר וקובע את המקום ובזה נגמר העניין. אני מבין שהתשובה לא 

 מוצאת חן בעיניכם. רבותיי לאור הדברים שאמרתי,

ת חן בעיניי. אני עוד לא קודם כל אני לא אמרתי שהתשובה שלך לא מוצא גב' אלינור מטלון:

אמרתי אם התשובה שלך מוצאת חן בעיניי או לא. אבל אני יכולה לבוא 

 ולהגיד שעם כל הכבוד הדברים האלה נאמרו ונעשו,

 את רוצה לקיים דיון? מר מוטי ששון:

 כן, כמובן. גב' אלינור מטלון:

 חושבים,אז בבקשה. אז לאור הדברים שהיא אמרה האם אתם  מר מוטי ששון:

 לא נעשה שום התקדמות. 2017-מ גב' אלינור מטלון:
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 דקה, אם אתם חושבים שיש מקום לקיים דיון. מר מוטי ששון:

 חודשים כבר, 5אנחנו בעוד  2017-אבל מ גב' אלינור מטלון:

 לאור הדברים, סליחה אלינור את מפריעה. מר מוטי ששון:

זאת מזמן, אם הוא רצה לשנות הוא היה דוקטור הופמן קיבל את ההצעה ה מר מורן ישראל:

 מביא הצעה.

 סליחה, אנחנו עוברים להצבעה חברים.  מר מוטי ששון:

 אני יכול להגיד משהו ברשותך? מר אילן גזית:

 אחרי שמטפלים בזה. מר מוטי ששון:

 משהו קטן, משהו קטן. מר אילן גזית:

 במקרה נודע להם, כן בבקשה. מר מוטי ששון:

משהו קטן אני רוצה להגיד לכם. אני הייתי, חזרתי לפני שבועיים מאליפות  מר אילן גזית:

 אירופה באנטליה בטורקיה.

 איך היה? מר מורן ישראל:

היה מקסים והיה נהדר והבאנו מדלית כסף ואכן ברוב הפארקים העירונים  מר אילן גזית:

בל שיש שם, ברוב הפארקים העירוניים שיש שם יש את הפינות המדוברות. א

אני חושב באמת שתשובתו של ראש העיר בהחלט מניחה את הדעת, נותנת 

חתולים  4תשובה קונקרטית שמחפשים, מוצאים את המקום הזה. אני יש לי 

בבית. הכלב שלי הלך לעולמו לא מזמן. באמת מבין את זה וחלק מהאג'נדה 

 שלנו זה גם טיפול בחיות. אבל התשובה מניחה את הדעת.

 אילן, :מר מורן ישראל

 או. קיי מי בעד, סליחה סליחה, מי בעד לקיים דיון? מר מוטי ששון:

אילן כמה זמן? חודש הבא בישיבה הבאה זה נכנס? רגע אני שואל, אנחנו  מר מורן ישראל:

 רוצים לעשות את זה קונקרטי.

 לא, לא, אני מבקש ממך, מי בעד, מר מוטי ששון:

 רוצה להצטרף בבקשה לדברים, אני מר מורן ישראל:

 מי בעד לקיים דיון?  מר מוטי ששון:

 דקות. 10אני רוצה בבקשה להצטרף, אני רוצה להצטרף. יש לי  מר מורן ישראל:

 סליחה, הייתה לך אפשרות להצטרף. מר מוטי ששון:

 לא, סיימת. אתה סוגר. אני מבקש עכשיו להצטרף. מר מורן ישראל:

 ם ההצגות שלך כל ישיבה.תפסיק ע מר מוטי ששון:
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 למה לאילן נתת ולי אתה לא נותן? מר מורן ישראל:

 בבקשה. אז בוא נעשה ישיבה. אתה רוצה לקיים דיון? מר מוטי ששון:

 דקות. הפקודה מאפשרת לי. אני מבקש לדבר.  10קשה לך להקשיב אבל יש  מר מורן ישראל:

 דקות. 2יש לו  מר יוסי זיידה:

מצוין, יספיק לי פחות. אילן בהמשך לדבריך, מאוד פשוט. בוא נדבר. אנחנו  מר מורן ישראל:

מוכנים להוריד את ההצעה מסדר היום. חודש הבא יש עוד ישיבה. אם עד 

חודש הבא יימצא שטח ויימצא תב"ר, אנחנו לא נעלה את זה שוב. מקובל? 

 אם לא, נעלה את זה שוב. אתה תצביע יחד אתנו. מקובל עליך?

 אני לא אוהב שאתה נותן אולטימטום. ן גזית:מר איל

לא אולטימטום, עזוב אותך. אנחנו יודעים מה זה כשרוצים למרוח, אנחנו  מר מורן ישראל:

יודעים מה זה כשרוצים תוך חודש לפתור דברים. השאלה אם אתה רוצה 

לפתור את זה או שאתה רוצה למרוח. אני אומר לך שהתשובה כרגע כמו 

אותה מורחת. אתה מצטרף למריחה. אתה חושב שעד חודש שאנחנו מזהים 

הבא זה ייפתר? אנחנו נדחה, נדחה לחודש הבא. אם זה יקרה אנחנו נצטרף 

אליך, מה הבעיה עם זה? יש תשובה יותר טובה מזה? זו הצעתי. מה אתה 

 אומר אילן?

סליחה. או. קיי מורן הבנו מה אמרתם. חברים, חברים. בסדר. אלינור  מר מוטי ששון:

אלינור סליחה. עשיתם מה שעשיתם, הצגתם את זה. זה בסדר. אופייני לכל 

ישיבת מועצה בנושא שאתם מעלים. כרגע קיבלתם, קיבלתם, לאור הדברים 

שאני אמרתי שגם שהקצנו וגם שאנחנו מאפשרים לוטרינר לעשות, למצוא 

 מקום שהוא יוכל לקחת את אותם כלבים שהוא, שהוא תפס אותם וישים

אותם באותו מקום שהוא רוצה אז אם זה מטופל אז אני לא מבין על מה 

. מי נגד 8. מי נגד? 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1הצורך לעשות דיון. מי בעד לקיים דיון? 

 אין נמנעים.  .ירד מסדר היום. 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1לאור מה שאמרנו? 

 ובר לסעיף הבא, שאילתא. בבקשה ניסן בבקשה תקרא את השאילתא. אני ע                                     

חובת מכסת דו"חות חניה  –של חבר המועצה ניסן זכריה בנושא  –שאילתא  .2

 לעובדי השיטור העירוני.

 ניסן בבקשה. מר מוטי ששון:

 ערב טוב. השאילתא עוסקת בשיטור העירוני. מר ניסן זכריה:

 אני לא שומע.תגביר את הקול,  מר מוטי ששון:

ערב טוב. השאילתא עוסקת בנושא שקשור לשיטור העירוני והייתי רוצה  מר ניסן זכריה:

לדעת, אני הבנתי את התשובה אבל בכל זאת אני הייתי רוצה לדעת האם יש 
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איזושהי הנחיה או מכסה לדו"חות שכל עובד בשיטור העירוני מחויב לעמוד 

 בהם וביעדים? 

 מעת מה הוא אמר? האם היעדים שהצבתם לפקחים לגבי,מוטי ש מר יעקב מזרחי:

רגע רגע מההתחלה. אני קראתי את התשובה ואני חוזר על השאלה פעם  מר ניסן זכריה:

נוספת. האם הפיקוח העירוני פועל על מכסת דו"חות שמטילים על הפקחים 

בשיטור העירוני ויש יעדים מאוד ברורים להצגה במסגרת הנחיות שמקבלים 

ים בשיטור העירוני. ואני אומר את הדברים ואני, יש לי היסוס במה העובד

 שאני שואל. כלומר אני לא שואל את זה סתם. זו לא שאלה סתמית. 

 בכל הארץ זה ככה. אומרים מרפסות, כמה עקיצות.  מר מאיר חלבי:

 לא, לא. מר יעקב מזרחי:

 ניסן תן לי לענות לך ניסן בסדר? מר מוטי ששון:

 בבקשה מוטי. כריה:מר ניסן ז

מדובר בטענה חסרת שחר משוללת כל יסוד עובדתי. אין ומעולם לא היו יעדי  מר מוטי ששון:

אכיפת חניה באגף לפיקוח ולשיטור העירוני, אם אתה מדבר על מכסות ניסן. 

 הכוונה שלך אתה מדבר על מכסות?

ו תשמע אתה בחודש לא, אני מדבר על זה שאתה מציג לפקח ואתה אומר ל מר ניסן זכריה:

 דו"חות. Xצריך לעשות 

 לא, אין דבר כזה. מר מוטי ששון:

 אין דבר כזה. מר ניסן זכריה:

המפקחים העירוניים, ניסן. המפקחים העירוניים אוכפים בהתאם לחוקי  מר מוטי ששון:

עזר עירוניים ולעבירות שהם רואים או שמתקבלות תלונות לגביהם תוך 

ות ניתנים על פי רוב על ידי המפקחים של הפיקוח הפעלת שיקול דעת. דו"ח

 העירוני ולעיתים רחוקות על ידי המפקחים של השיטור העירוני. 

 מוטי אבל, מר ניסן זכריה:

דקה, לא סיימתי. בוא תישמע. יצוין כי החניה בחולון הינה חופשית ללא  מר מוטי ששון:

נות את הציבור תשלום כך שהאכיפה מתבצעת רק בהינתן עבירות חניה מסכ

כמו על מעבר חציה, על מדרכה, באדום לבן, בחנית נכים וכדומה ולא בכחול 

 לבן.

מוטי שאלת ההבהרה היא כזאת. אני לא בא ואומר שהשיטור העירוני לא  מר ניסן זכריה:

צריך לתת דו"חות במפגעים או בעבירות וכו'. אני שואל האם, אם אין הנחיה 

אומר את זה עוד פעם, מוטי. הצבת יעדים  ברורה של הצבת יעדים ואני

 דו"חות בחודש. Xשאתה מבקש מהם לפקח או משוטר 
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 שנה ראש עיר ואין דבר כזה.  30לא, אין דבר כזה. אני  מר מוטי ששון:

 מוטי אני אחדד את זה. מר יעקב מזרחי:

 לא, לא. מר מוטי ששון:

 מודע להנחיה שהפקחים מקבלים, האם אתה מודע, האם אתה מר יעקב מזרחי:

 הנה המנכ"ל. בוא תשאל את המנכ"ל.  מר מוטי ששון:

 אז אולי המנכ"ל יענה.  מר ניסן זכריה:

 אבל הנה הפקחים פה. מר חיים סברלו:

 תנו לו לדבר.  מר יעקב מזרחי:

 יש מנכ"ל, הוא יכול לענות. מר ניסן זכריה:

 בבקשה ניסן. מר מוטי ששון:

אני לא מכיר הנחיה שיש מכסות לדו"חות. לא מכיר הנחיה כזו. יכול להיות  מר ארז ניסים:

 שהם עובדים לצורך כך להגביר את האכיפה בנקודה כזו או אחרת. 

 מספרית אני אומר. מר ניסן זכריה:

 לא אמור להיות שום הנחיה מספרית.  מר ארז ניסים:

 בעיר, זה מה שהם טוענים. רק שתדעו שיש פקחים שעבדו באגף הפיקוח פה מר שחר האס:

הייתה איזושהי בעיה של פקח שפוטר בזמנו לפני מספר חודשים אם לזה  מר ארז ניסים:

 אתה מתכוון. 

 לא, אני מדבר באופן עקרוני. מר ניסן זכריה:

 באופן עקרוני אין הנחיה כזאת למיטב ידיעתי.  מר ארז ניסים:

 אבל הנה, יש לי מסמך, מה זה.  מר ניסן זכריה:

טוב, או. קיי. ניסן שאלת הבהרה קיבלת. לנו לא ידוע ואף אחד מאתנו לא  מר מוטי ששון:

 מנחה דברים מהסוג הזה. 

כן, מוטי רגע. לא, לא, אני רוצה לדבר. יש לו מסמך ביד, משהו מצולם, חומר,  מר יעקב מזרחי:

 שמוכיח את הטענות שלו. 

 ראש העיר? שמי הנחה? המנכ"ל או מר מורן ישראל:

המנכ"ל לא הנחה ולא ראש העיר. לא המנכ"ל ולא ראש העיר. זה דבר   מר יעקב מזרחי:

 שאתם לא מודעים אליו כנראה. 

 אז מי? מר מורן ישראל:

 אז תגיד לי. מר מוטי ששון:
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 עכשיו הוא לא רוצה לעשות מזה, מר יעקב מזרחי:

 א את זה לידיעתו.ניסן תביא את זה, ניסן רגע. ניסן תבי מר מוטי ששון:

 איך הוא יכול להתייחס לזה אם לא, מר שחר האס:

 עיניים. 4-אז זה לא יהיה בפורום הזה. אחרי זה הוא יבוא אליו ב מר יעקב מזרחי:

 או. קיי. מר מורן ישראל:

 נבדוק את זה. מר מוטי ששון:

 עיניים.  4-אם זה יקרה ב מר מורן ישראל:

מעולם של, לא יודע הוא יביא לי ונבדוק את זה נו. טוב, תראה, היו דברים  מר מוטי ששון:

 ניסן יש לך עוד שאילתא.

 אבטחת רובעים. –של חבר המועצה ניסן זכריה בנושא  –שאילתא  .3

השאילתא הנוספת קשורה לצערנו שוב פעם לסיירת הביטחון, האבטחה. אני  מר ניסן זכריה:

שהו פיילוט שמנסים שואל שאלה, אני הבנתי שיש איזושהי כוונה, יש איז

 כרגע אופנוענים, רחפנים. אני לא יודע. 

 זה של שי. מר יעקב מזרחי:

 מה? מר ניסן זכריה:

 זה לא שלהם, זה של שי. מר יעקב מזרחי:

 הבנתי שבעירייה גם עושים איזשהו פיילוט.  מר ניסן זכריה:

 מה השאלה? מר מוטי ששון:

 להם,  יש רחפנים. איך קוראים מר יוסי זיידה:

 אופנוענים? מר יעקב מזרחי:

מטרקטורונים כאלה. אבל רגע, השאילתא על הרובעים. שאלת על הרובעים  מר יוסי זיידה:

 בעצם.

כן, אז אני שואל, אני לא נכנס כרגע לדברים הטכניים איך אתם מתגברים  מר ניסן זכריה:

תה את האבטחה. אני שואל אם לא הגיע הזמן לחלק את העיר לרובעים. א

טוען בתשובה שלך שיש רובעים וזה לא מדויק, ולמה זה לא מדויק? כי רובע 

צריך להיות איזושהי מנהלת, משהו שמישהו מסתכל שם. זה שיש רובע 

שהוא מוגדר כרובע ואין שם אף בעל מקצוע או אף אחד שנותן תשובות 

במקום, זה לא רובע. אז אני, אני מחדד את השאלה. האם, האם לא הגיע 

ן לחשוב מחוץ לקופסה ולא לתלות את כל, אני ראיתי את המכתב זמ

שהוצאת למנכ"ל, למפכ"ל המשטרה גם. אתה מבין שהדברים שלך נופלים 

על אוזניים ערלות. אין לך שם, וברור. משטרת ישראל לא מסוגלת כנראה 
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לעמוד במשימות האלה ואולי הגיע הזמן שהעירייה תיקח יוזמה ותעשה 

לא בן גביר קיבל מיליארדים תקציב, אולי אפשר לבקש איזשהו מודל. ה

ממנו תקציב לאבטחה יותר חזקה בעיר. אני לא יודע. איזושהי פעולה 

 שתגביר את הביטחון כי המצב הוא לא הכי טוב.

 יצא מכתב מראש העיר למנכ"ל. מר יוסי זיידה:

 רוצה לענות לך. דקה, דקה, תן לי. אני יכול לענות לך ניסן? ניסן אני מר מוטי ששון:

 אה, בבקשה. בבקשה.  מר ניסן זכריה:

או. קיי. ביטחון הפנים ואבטחת תושבים באחריות משטרת ישראל, עיריית  מר מוטי ששון:

 חולון,

 רגע לא שומעים, חיים. מר יעקב מזרחי:

עיריית חולון עובדת בשיטת הרובעים כבר שנים רבות. אם אתה יודע אני  מר מוטי ששון:

ך מאיפה יש. למשל כמו שפ"ע, כמו פיקוח על הבנייה ובוודאי אקריא ל

 בפיקוח והשיטור העירוני. העיר מחולקת לרובעים בכל נושאים. 

 שכונות. מר ניסן זכריה:

 רובעים, רובעים. מר מוטי ששון:

 אני יכול להראות לך את מפת הרובעים גם.  מר יוסי זיידה:

ם למשימותיהם ברובעים השונים בהתאם לשעון הניידות והצוותים משובצי מר מוטי ששון:

החיים ולמאפייניהם. חשוב לציין כי בדרך עבודה זו יש גמישות ויכולת להזיז 

צוות מרובע לרובע בהתאם לצרכים השוטפים, כן. יש לך פה את המנכ"ל אם 

 תרצה לשאלת הבהרה.

 אתה מתכוון לשיטה שכמו שיש באשדוד ואשקלון? מר ארז ניסים:

אשדוד, פתח תקווה עכשיו גרינברג גם מקים רובעים בניהול עצמאי. משהו  זכריה: מר ניסן

 יותר כזה.

 זה לא צלח.  מר מוטי ששון:

 מוטי למה אתה לא מעלה את הרעיון של שי? מר יעקב מזרחי:

 איזה רעיון? מר מוטי ששון:

 של רחפנים ואופנוענים. מר יעקב מזרחי:

 הוא אומר שיש. מר ניסן זכריה:

 קודם כל יש רחפן. מה אתה אומר יש רחפן, יש אופנועים. מה קרה לך.  מוטי ששון: מר

 מה? מר יעקב מזרחי:
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 יש גם אופנועים ויש גם רחפן.  מר מוטי ששון:

 יש להם את זה. מר ניסן זכריה:

 יש, יש את זה. :סברלומר חיים 

 יעקב יש רחפן שמסתובב. מר מוטי ששון:

 איפה אבל? מר ניסן זכריה:

 שנים.  4כבר זה  עו"ד יונת דיין:

 שנים היא אומרת לך. 4 מר מוטי ששון:

 אבל רחפן הוא לא איש של עבודה מוטי. מר ניסן זכריה:

לא, לא, יש רחפנים ויש אופנועים שמטפלים בזה. טוב, אני עובר לשאילתא  מר מוטי ששון:

ילתא הבאה. שאילתא הבאה, שי. אה שי אמרנו את זה. טוב. ענינו על השא

 שלו. שאילתא נוספת, אלרון בבקשה.

שינוי ייעוד אולם הספורט  –של חבר המועצה אלרון פנחס בנושא  –שאילתא   .5

 של שער האריות כגן ילדים.   

למרץ הוכרז גן יסמין על ידי מהנדס  30-קצת רגע רק לאנשים פה. בתאריך ה מר אלרון פנחס:

סוכן. הוא אסר ל השימוש בניין בשם דני שפירא שאותו הבאתם כמבנה מ

בגן עד לביצוע עבודות חיזוק לתקרה. משום מה העבודות לא בוצעו בחופשת 

הפסח ובתום החופשה הודיעו להורים כי הילדים יפונו לאולם הספורט של 

בית ספר שער האריות. עכשיו, כולנו יודעים שיש חוזרי מנכ"ל שמגדירים 

א צריך לעמוד וכו'. משום מה בדיוק איך צריך לבנות גן. כל התקנים שהו

כשקורה כזה אירוע שוכחים מכל ההנחיות האלה ופתאום אולם ספורט של 

בית ספר שער האריות הופך להיות למתקן תקין לשים בו את הילדים. לא 

ברור לי איך זה קורה אבל קודם כל אני חושב שצריך להיות פה איזשהן 

רה של איזשהו גן או, או תובנות בנושא כי זה קורה הרבה פעמים על הכש

משהו שיהיה, שייתן מענה במקרים כאלה. עכשיו, אני שואל האם, האם 

הוא עבר  אולם הספורט של שער האריות ראוי לאכלוס ילדי גן יסמין?

אין שם מספיק  איזושהי בדיקה של תב"ר? אקוסטית? תברואתית?

הגנה על האצבעות של הילדים? יש שם שירותים. בדלתות האם יש, שמו 

סולמות שהילדים יכולים לטפס עליהם. יש שם דלת של בית הספר של 

האולם ספורט שפותחים את זה וכבר ילד אחד יצא בטעות כי הם נכנסים כל 

פעם לקחת ציודים וכל מיני דברים. אז לא ברור לי איך הכשירו את האולם 

י עם הדני הזה, שאתם הבאתם אותו. הזה כמתאים לגן ילדים ובנוסף דיברת

הוא אומר תוך שבוע אפשר לסגור את הסיפור הזה של התקרה. עבר חודש 
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ועדיין לא עשו כלום. אז לא ברור לי למה רק באמצע יוני אתם אומרים שזה 

 ייגמר שזה אומר שזה נגמר השנה. אז אני אשמח לתשובות.

 ועוד ייקח להם זמן. מר מורן ישראל:

בשל בעיה בטיחותית נאלצנו לפנות את המבנה של הגן כדי לתקן את הטעון  ון:מר מוטי שש

תיקון ולכן העברנו באופן זמני לאולם הספורט. זה לא הפתרון האידיאלי 

אולם לאחר בחינת חלופות זה הפתרון המתאים וראוי לציין כי אולם 

הספורט נמצא במקום נוח וקרוב גם להורים וקרוב לגן. לכן בחרו את 

 מקום הזה והוא מטופל על ידי אנשי המקצוע של העירייה. ה

 אז אני רוצה להגיד רק. מר אלרון פנחס:

 שאלת הבהרה.  מר מוטי ששון:

א' העירייה לוקחת על עצמה סיכון כי יש שם סכנות. דבר שני למה לא, לא  מר אלרון פנחס:

 יכולים לעשות את זה יותר מהר? את כל הטיפול בדבר הזה.

 זאת התשובה שלי. ששון: מר מוטי

הייתה בעיה בעיכוב החומרים שהוזמנו. זו הסיבה העיקרית לעיכוב.  מר יוסי זיידה:

 הבחירה במקום היא בחירה מושכלת אל מול האפשרויות.

 אז יש ליד זה עוד מתנ"ס שהוא הרבה יותר מתאים לדעתי ולדעת ההורים. מר אלרון פנחס:

        בחנו את הכול. מר מוטי ששון:

 השאלה אם יש מישהו שיכול לתת את הדעת על הזה ולתת תשובה. מר אלרון פנחס:

 זה נבחן. מר מוטי ששון:

 על המתנ"ס? מר יוסי זיידה:

 לא, לא, על האולם. מר מוטי ששון:

 לא, מתנ"ס היה גם את הגן. עו"ד יונת דיין:

חלופות. זאת הייתה  כן הם בדקו הכול, נתנו להם כמה חלופות. היו כמה מר יוסי זיידה:

 הבחירה של צוות הגן.

 מתי זה יתוקן? מר שחר האס:

 טוב, או. קיי. אני עובר לשאילתא הבא. מר מוטי ששון:

 במהלך יוני. מר יוסי זיידה:

 מה? מר שחר האס:

 זה נמצא בעבודה, במהלך יוני. מר יוסי זיידה:
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שאלה. תשאל את שאילתא הבאה, אלרון בבקשה. תענה. תשאל את ה מר מוטי ששון:

 השאלה אלרון.

 הזמנו חומרים והייתה בעיה של עיכוב. מר יוסי זיידה:

 גן יסמין –של חבר המועצה אלרון פנחס בנושא  –שאילתא   .6

א' לא ברור לי איך התהליך הזה של מבנים מסוכנים מתנהל. האם זה רק  מר אלרון פנחס:

מתקשר ואומר שיש איזה ליקוי אז באים ובודקים או שיש  כשמישהו

איזשהו מהלך מסודר שקורה בכל שנה או לא יודע איך. דבר נוסף, למה לא 

מעדכנים את ההורים? ההורים צריכים להתקשר ולשאול מתי הם יחזרו לגן 

ואף אחד לא נותן להם תשובה. אני, אני לא מצליח להבין את הרציונל של 

הורים צריכים להתחנן שיגידו להם מתי הם יוכלו לחזור לגן. הדבר הזה שה

 אודה לתשובות.

רשימת המבנים המסוכנים מתעדכנת מעת לעת וכל הנראה עקב שגגה  מר מוטי ששון:

 נשמטה כתובת של הגן הזה. אבל הכל מתפרסם. 

 אתה יכול להיכנס לאתר אתה תראה את זה. מר יוסי זיידה:

 כל הזמן, מר מוטי ששון:

זה יותר חמור כי אז לא היו צריכים להכניס אותם לגן מה שאתה אומר  מר אלרון פנחס:

 עכשיו. אם זה היה ברשימה,

 ברגע שיש משהו, מבנה שהוא מסוכן, מר מוטי ששון:

ברגע שהייתה סכנה פינו אותם משם. תפריד בין מה פורסם לבין זה  מר יוסי זיידה:

 שהילדים הוציאו אותם.

 אז אתם סותרים את עצמכם.  :מר אלרון פנחס

 איפה הסתירה? מר יוסי זיידה:

הוא זיהה שיש את הבעיה בגן. אתה אומר שזה כבר היה  30-כי שוב פעם. ב מר אלרון פנחס:

 ברשימה. הרשימה היא,

 . לא נקבתי בתאריך בכלל.30-אני לא אמרתי ב מר יוסי זיידה:

 הרשימה הופצה לפני זה. מר אלרון פנחס:

 לא נקבתי בתאריך. מתעדכן מדי חודש. זיידה:מר יוסי 

 הרשימה באתר היא, באתר האינטרנט העירוני מתעדכנת מעת לעת. עו"ד יונת דיין:

זה משהו אבל פסיבי? רק כשמישהו מתלונן בודקים מבנים מסוכנים או שיש  מר אלרון פנחס:

 איזשהו תהליך מוסדר של כל מבנה?

 תחלה ובהבנה שכל בעל מבנה אחראי על המבנה שלו. בוא רגע נתחיל בה עו"ד יונת דיין:
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 לא, אני מדבר על מבנים ציבוריים. בתי ספר, גני ילדים. מר אלרון פנחס:

 היא עונה לך. מר מוטי ששון:

מבנים ציבוריים, יש אנשי בטיחות. יש אנשי חינוך שעוברים במבני חינוך.  עו"ד יונת דיין:

הוא רואה משהו הוא מתריע ומודיע. יש את מי שעובד במבנה חינוך שאם 

במידת הצורך יוצאים מהפיקוח על הבנייה או מהנדס מבנים מסוכנים 

חיצוני שנותן שירותיו לעירייה, יוצאים לבדוק מבנים. כן. יש הרי נהלי 

בטיחות כתובים בכל מוסדות החינוך, הם לא של העירייה הם באים 

 מלמעלה ממשרד החינוך.

 מהלך יזום של העירייה לעשות ביקורת?אין  מר יעקב מזרחי:

 בטח, כל הזמן. מר מוטי ששון:

 יש. עו"ד יונת דיין:

 יש? מר יעקב מזרחי:

 אנשי מינהל החינוך,  עו"ד יונת דיין:

 לא פותחים מוסד חינוכי מבלי שמקבלים אישור. גב' נעה צ'פליצקי:

 לא, זה בהתחלה.  מר יעקב מזרחי:

 .באותה שנה גב' נעה צ'פליצקי:

 בכל שנה. עו"ד יונת דיין:

 לא אבל לאחר מכן אין ביקורת? מר יעקב מזרחי:

לאורך השנה הצוות נמצא גם במקום. הוא מתריע על כל דבר שהוא רואה  עו"ד יונת דיין:

או שקורה, נכון. בדיוק כמו שלדוגמה אנחנו שוכרים דירה ומופיע סדק רציני 

ו אדוני הופיע סדק בקיר בוא בקיר, אנחנו מתקשרים לבעל הבית ואומרים ל

תבדוק את זה, נכון? אז גם צוות חינוכי שרואה שקורה משהו למבנה פונה 

 למינהל החינוך. 

 אז אפשר לייצר תאריכים למבנים, מר אלרון פנחס:

 טוב או. קיי בבקשה.  מר מוטי ששון:

 יש, אני לא אחראית. עו"ד יונת דיין:

 בר שי. מר מוטי ששון:

שנייה רגע עוד דבר אחד אני מבקש, יוסי אם אפשר לנסות לזרז את הנושא  :מר אלרון פנחס

 של להחזיר את הילדים האלה לגן שלהם. 

 אנחנו נעשה, מר יוסי זיידה:
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 שלא עושים את זה? אלרון מה נראה לך? מה נראה לך? מר מוטי ששון:

 לא, יש הרבה דברים ולפעמים שוכחים. מר אלרון פנחס:

 לא שוכחים שום דבר. לא שוכחים ילדים. טוב. מר מוטי ששון:

יש גם עוד איזו נקודה בקשר למבנים המסוכנים, בגלל הפאניקה שקרתה  מר מאיר חלבי:

במבנה ברחוב סרלין אז כל בניין שקצת מתקלף לו הבטון אז בשביל כסת"ח 

מוציאים מבנה מסוכן וגורמים עוול. אז לפני שמוציאים מכתב למבנה מסוכן 

 דוק אותו מהיסוד.כדאי לב

 בודקים אותו. מר מוטי ששון:

 לא על איזה קילוף של בטון.  מר מאיר חלבי:

 חבר'ה, בודקים אותו. או. קיי. בר שי, בבקשה. מר מוטי ששון:

 מספר החניות בעיר. –של חבר המועצה בר שי בנושא  –שאילתא   .7

ו עולה שוב. אבקש או. קיי. אז שאילתא שעלתה  בישיבה הקודמת ועכשי מר בר שי:

לדעת כמה חניות יש במרחב הציבורי בחולון לשימוש הציבור שאינן פרטיות, 

 בחלוקה לשכונות. 

חניות ציבוריות לאורך רחובות והשטחים  38,000-טוב. בעיר חולון יש כ מר מוטי ששון:

הציבוריים הפתוחים על פי מנהל אגף התנועה בעיריית חולון שהוא עשה את 

להם שיטות וחישובים איכשהוא הם הגיעו למספר הזה. זה  זה בערך, יש

 המספר.

מה שקצת חסר פה זה באמת החלוקה לשכונות וחלוקה, חוץ מזה באמת כדי  מר בר שי:

 להבין גם אולי רוב החניות נמצאות בכלל באזור התעשייה. כלומר כמה,

 לא, לא, לא. מר מוטי ששון:

 משמשים את התושבים, מר בר שי:

 בכל העיר. בכל העיר, אם תרצה פירוט אני אעביר. ששון: מר מוטי

 אבל זה מה שנתבקשתם. זה מה שהיה כתוב מלכתחילה בשאילתא. מר מורן ישראל:

 הבנו את השאלה, זה מה שהוא נתן. עשה בדיקה על כל העיר. מר מוטי ששון:

 נשמח לפירוט. מר מורן ישראל:

 אלף. 38אמר זה  מר מוטי ששון:

 אז נשמח להחזיר את השאילתא, מר שחר האס:

אתה רוצה גם את השכונה של אזורי תעשייה ואזור מגורים? אני אתן לך את  מר מוטי ששון:

 זה. 
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 או שיעביר פשוט לבר שי. מר מורן ישראל:

 יוסי אתה יכול להעביר את זה פשוט? מר שחר האס:

איזשהו זמן כדי לעשות את המיפוי המדויק הזה אבל ברגע אני מניח שייקח  מר יוסי זיידה:

 שיהיה אני אעביר.

 עד לישיבה הבאה שישלח לו. מר מורן ישראל:

תיקון לחוק העזר לחולון )מניעת מפגעים  –הארכת תוקף אגרת פסולת עסקית  .8

 .2018 –ושמירת הסדר והניקיון()תיקון( התשע"ט 

עובר. הארכת תוקף אגרת פסולת עסקית, תיקון לחוק העזר לחולון טוב אני  מר מוטי ששון:

 . 2018)מניעת נפגעים ושמירת הסדר והניקיון(. תיקון התשע"ט 

שנים  5כן. אני לא יודעת אם אתם זוכרים, זה מסתבר שכבר חלפו להם  עו"ד יונת דיין:

מהתיקון שעשינו בחוק העזר שהכניס את החיוב באגרת פסולת עסקית, 

לת עודפת מה שנקרא בהתאם לקריטריונים שגיבשו במדינה, שילוב בין פסו

המשרד לאיכות הסביבה ולמשרד הפנים. אנחנו עמלים על תחשיב חדש 

שיוגש לאישור ובינתיים צריך להאריך את התוקף מכיוון שהוכנסו כמה 

 שינויים מרמת המדינה אלינו אנחנו צריכים לעדכן את התחשיב.

 מהות השינוי?מה  מר מורן ישראל:

איזה קריטריון מקדם נותנים לרמות מיחזור שונות. ושינוי, לבחון אם נעשה  עו"ד יונת דיין:

שינוי בקבלת הפסולת הביתית השוטפת של העיר כי זה מדד יחסי לכמות 

 הפטורה.

 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1אוקיי. מי בעד?  מר מוטי ששון:

 . אני עובר לסעיף הבא. אושרבעד. אין נגד, אין נמנעים. 

 .2023 –חוק עזר לחולון )סלילת רחובות( )תיקון( התשפ"ג   .9

תיקון לחוק העזר לסלילת רחובות. פה כן נערך תחשיב עדכני והוא אושר על  עו"ד יונת דיין:

התחשיב החדש הכללנו חלופה  ידי חברת ג'יגה מטעם משרד הפנים. במסגרת

נוספת של נפח מתוך צפיית העתיד כי כבר מתחילות בקשות לבנייה של 

מחסנים לגובה ואז החיוב הוא לא לפי קומה כי אין להם קומות בפנים 

למעשה. בהתחלה מכיוון שאנחנו נמצאים בשנת בחירות ביקשנו ממשרד 

. משרד הפנים הפנים לאשר את התיקון של התעריפים בלי להוסיף חדש

התעקש שכן נוסיף תעריף חדש ולכן מובא בפניכם התיקון שכולל הגדרה גם 

 נוספת לנפח בניין בתעריף חדש שמתייחס לנפח בניין. 

 כן, שאלות יש? מר מוטי ששון:

 יש השלכות, יש איזשהו מידע על התיקונים הצפויים כתוצאה מהתיקון? מר ראובן קייקוב:
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 ע, אז כרג עו"ד יונת דיין:

 מדובר, הנפח ירד למגזר שהוא לא, מר אמנון ארץ קדושה:

העסקי. על מחסנים לוגיסטיים, על מחסנים לגובה. כרגע אין לנו, מרלו"גים  עו"ד יונת דיין:

 או מחסנים דיגיטליים מה שנקרא, לגובה.

קומות. הוא משלם אבל על קומה אחת, אבל  3חבר'ה הוא נמצא בגובה של  מר מוטי ששון:

 קומות כי אתה יודע הם עושים שם את הפיגומים האלה.  3זה 

 מדדים ענקיים. :סברלומר חיים 

 והיה לנו את זה עם החברה, איך קראו לה? מר מוטי ששון:

 לא, עו"ד יונת דיין:

 כן היינו בבית משפט גם. מר מוטי ששון:

 אבל מה הצפי? מר ראובן קייקוב:

 ל נפח.תלוי כמה כאלה יוקנו ש עו"ד יונת דיין:

 אבל נכון להיום כמה יש? מר ראובן קייקוב:

היום עוד אין לנו, עוד אין לנו מחסן כזה עומד פעיל היום. גם בצו הארנונה  עו"ד יונת דיין:

אני אזכיר לכם הכנסנו כזה תעריף ואישרתם אותו. כי מה שקורה שהם 

ומשהו מטרים הם  3ומשהו מטר,  3בעצם מוותרים על הרצפות אמצע כל 

וותרים על הרצפת אמצע. ואז זה בעצם בגובה של כמה וכמה קומות אבל מ

 רוצים להיות מחויבים רק פעם אחת.

 רק קומה אחת.  מר מוטי ששון:

 היום בעיר למשל יש את, יש פה את הפיילוט של החניות. חניות,  מר ראובן קייקוב:

 מכפילי חניה. מר יוסי זיידה:

 האם המקום שם יחויב בארנונה? יש פה איזשהו גג?מכפילי חניה.  מר ראובן קייקוב:

 זה במקרה הזה חניה ציבורית, עו"ד יונת דיין:

 זה חניה ציבורית. אתה לא תשלם. מר מוטי ששון:

 ואם זה יהיה משהו פרטי? מר ראובן קייקוב:

 מה? מר מוטי ששון:

 זה לא פרטי. מר שחר האס:

 לא, אם, מר ראובן קייקוב:

 נו שמנו את זה לניסיון. לבדוק את זה.אנח מר מוטי ששון:
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 אין בעיה.  מר ראובן קייקוב:

, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1פיילוט, נראה איך זה עובד. ציבורי זה. או. קיי. מי בעד?  מר מוטי ששון:

. אני אושרבעד אין נגד אין נמנעים.  18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8

 עובר לסעיף הבא.

 .2012 –חוק עזר לחולון )סלילת רחובות( התשע"ב  –קף היטל סלילה הארכת תו .10

הארכת תוקף של התעריפים הקיימים מכיוון שאנחנו נצטרך להמתין להליך  עו"ד יונת דיין:

אישור משרד הפנים, משרד המשפטים פרסום ברשומות. שלא נישאר 

 בינתיים בלי תעריפים בתוקף. 

 או. קיי, מי בעד? מר מוטי ששון:

 לא, היטלי סלילה אמורים לבדוק. מר ראובן קייקוב:

 מה זאת אומרת? עו"ד יונת דיין:

 מה התוקף? מר ראובן קייקוב:

 זה מה שהסברתי כרגע. עו"ד יונת דיין:

 מי משלם את ההיטל הזה? מר מורן ישראל:

 היתרי בנייה, מכר שלא חויב בעבר.  עו"ד יונת דיין:

 שמוסדות ציבור יהיו פטורים מההיטל הזה?אפשר לבקש  מר ראובן קייקוב:

 תלוי מה אתה מגדיר מוסדות ציבור. עו"ד יונת דיין:

 מוסדות זה בתי כנסת, מקוואות, בתי ספר. מר ראובן קייקוב:

לדעתי עד כמה שאני זוכרת הם נלקחו בתחשיב באופן יחסי בהתחשב  עו"ד יונת דיין:

 ים.במוסדות ציבור שהעירייה מתחזקת ואז הם פטור

 אנחנו יכולים לבקש להחריג את זה מהחוק ולבקש שבתי כנסת, מר ראובן קייקוב:

 תקשיב טוב. אמנון אתה יודע לומר איזה חלק נכלל בתחשיב? עו"ד יונת דיין:

 בתי כנסת שהם לא עירוניים, מר ראובן קייקוב:

 זה לא קשור לתחשיב.  מר אמנון ארץ קדושה:

 ייכנסו.שהם לא  מר ראובן קייקוב:

אין פטור למוסדות ציבור מהיטלים אלא אם כן יש בחוק. אתה מדבר על  מר אמנון ארץ קדושה:

 משהו שהוא לא בחוק.

 אז זה בהנחיות של משרד הפנים לתחשיב.  עו"ד יונת דיין:

 אנחנו קובעים את החוק. אנחנו קובעים את החוק. מר ראובן קייקוב:
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 . זה בכל הארץ.אתה לא קובע את החוק מר מוטי ששון:

 אתה מתאים את עצמך לחוק. מר זוהר נוימרק:

 לא, איפה, מה זה אתה עושה.  מר מוטי ששון:

 אז התיקון בחוק העזר שלנו, עו"ד יונת דיין:

 בתי כנסת לא מבקשים מהם. :סברלומר חיים 

 לא מבקשים מהם? אני יודע שכן. מר ראובן קייקוב:

 ארנונה? מר מוטי ששון:

 לא ארנונה. קייקוב:מר ראובן 

 היטלים.  עו"ד יונת דיין:

 היטלים.  מר ראובן קייקוב:

 היטלים לא מבקשים. אני יודע שלא מבקשים.  :סברלומר חיים 

אני יודע שעד עכשיו לא ביקשו אבל מעכשיו התחילו לבקש אני יודע. השאלה  מר ראובן קייקוב:

 אם זה יעוגן בחוק,

 ית כנסת, אני בניתי גם בית כנסת ולא גבו.אני חושב שעל ב :סברלומר חיים 

 מחר, מחר למשל, מר ראובן קייקוב:

 אבל תשמע מה שאתה עושה עכשיו זה לא בסדר כי אתה, אתה נגוע.  מר מוטי ששון:

 אני נגוע? מר ראובן קייקוב:

 כן, כי אתה בונה בית כנסת עכשיו.  מר מוטי ששון:

 משנה? זה להבא. דווקא אני לא נגוע. אז זה כבר שולם, מה זה מר ראובן קייקוב:

 שילמת את האגרות והיטלים ועוד לא התחלת לבנות. מר מוטי ששון:

 אני, מה? מר ראובן קייקוב:

 עוד לא התחלת לבנות. מר מוטי ששון:

 אני דווקא הכי לא נגוע. מר ראובן קייקוב:

 האמת היא אבל אף פעם לא שילמו בתי כנסת. :סברלומר  חיים 

 אני לא יודע. ששון: מר מוטי

 אני הכי לא נגוע.  מר ראובן קייקוב:

 בסדר אבל מביאים לך חוק של משרד הפנים. קח, זה החוק.  מר מוטי ששון:

 אנחנו יכולים לבחור אם לאשר אותו או לא לאשר אותו. מר ראובן קייקוב:
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 מה זה לא לאשר אותו? אם לא תאשר אותו לא תגבה מאף אחד. מר מוטי ששון:

 יש מבני ציבור, ראובן קייקוב: מר

 שנייה, מר אמנון ארץ קדושה:

 שנייה רגע. יש מבני ציבור שהם בתי ספר לדוגמה. מר ראובן קייקוב:

ראובן הרי העלית את זה. בדק נדמה לי צילקר, הוציא חוות דעת שצריך  מר אמנון ארץ קדושה:

 לחייב. אנחנו לא נעשה משהו בניגוד לחוק.

 אני לא אומר, אני לא אומר. :מר ראובן קייקוב

 בדק עורך דין, נקבע, מר אמנון ארץ קדושה:

 רבותיי זה שולם נגמר. זה נגמר. אני שואל להבא, להבא, מר ראובן קייקוב:

 ביקשת, לא. אתה הרי ביקשת, בדק צילקר הוציא חוות דעת שחייבים לגבות. מר אמנון ארץ קדושה:

 ו. תשמע מה שאומר לך הגזבר שבדק.אתה לא רוצה להקשיב ל מר מוטי ששון:

 הרי אתה יודע, קיבלת חוות דעת שצריך לחייב. לא נפעל בניגוד לחוק. מר אמנון ארץ קדושה:

 זה לא מה שאמרתי רבותיי. מר ראובן קייקוב:

 אתה מבקש שנעשה חוק חדש עכשיו. מר אמנון ארץ קדושה:

 קייקוב, קייקוב,  :סברלומר חיים 

 נחנו מצביעים פה על חוק נכון?א מר ראובן קייקוב:

 אבל זה לא חוק עזר. זה חוק, מר אמנון ארץ קדושה:

 זה חוק של משרד הפנים. זה החוק. :סברלומר חיים 

 או. קיי אז אני מבקש לבצע בדיקה עם משרד הפנים, בסדר? לבצע בדיקה.  מר ראובן קייקוב:

. אני אבדוק. אנחנו לא הולכים זה חוק של משרד הפנים, אני אבדוק את זה :סברלומר חיים 

 נגד החוק. אם החוק אומר, זה מה שהחוק.

 אם אפשר. מר ראובן קייקוב:

 הוא קיבל חוות דעת של יועץ משפטי. מר אמנון ארץ קדושה:

 חיים אתה מכיר מישהו לשאול במשרד הפנים? מר שחר האס:

 אז אני שואל עוד הפעם. מר ראובן קייקוב:

 ם לא מקשיבים. את עו"ד יונת דיין:

תשמע, אתה, אתה מתעקש. אבל יש חוק. נמצא כאן, נמצא כאן עורך דין  מר מוטי ששון:

 רוטשילד שאנחנו עובדים עם המשרד שלהם. 
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בתי ספר כמו כל מוסד ציבורי אחר משלמים היטלים לפי, היטלים לפי  עו"ד גרשון רוטשילד:

ואני כבר עוסק בזה בוא  תעריפים שקיימים בחוק. אין, לא מכיר, לא ידוע לי

 נגיד כמה וכמה שנים טובות, לא מכיר פטור לדבר כזה.

 אנחנו יכולים כמועצת העיר, מר ראובן קייקוב:

 אוי תפסיק. מר מוטי ששון:

 זה לא עניין של מועצת העיר, עו"ד גרשון רוטשילד:

 ההנחיות, עו"ד יונת דיין:

 אם כן, זה ממשרד הפנים.  עו"ד גרשון רוטשילד:

 ההנחיות לתחשיב. עו"ד יונת דיין:

 נבדוק עם משרד הפנים, או. קיי. מי בעד אישור הארכת תוקף, מר מוטי ששון:

רגע זה גם לבתי ספר? גם בתי ספר לא צריכים לשלם, או שצריך לשלם? האם  מר ראובן קייקוב:

 מוסדות לימוד, בתי ספר, מחר יוקצה שטח לטובת תלמידים,

ן, ההנחיות, ההנחיות לעריכת התחשיב מה נלקח בחשבון ומה לא נלקח ראוב עו"ד יונת דיין:

בחשבון זה לא עצמאי לכל עיר ועיר. זה מגיע ממשרד הפנים. החברה 

שבודקת את התחשיב שלנו ואומרת התעריף הזה כן מקובל או התעריף הזה 

לא מקובל, היא חברה מטעם משרד הפנים שמקבלת ממנו את ההנחיות איך 

וון שיש גורם שמאפשר הרי להקצות שטחי ציבור, שטחים לבדוק. מכי

חומים לשימושים שהם אולי לטובת הציבור ואנחנו לא מפקפקים בכך אבל 

הם נתפסים בעיני הרגולטור כשימושים פרטיים הם מחייבים לשים אחוז 

מסוים מהשטחים החומים בתוך התחשיבים. ולכן גופים פרטיים שהם לא 

חום, עדיין נדרשים לשלם היטלים. אם משרד הפנים עירייה שבונים על שטח 

 יוציא הנחיה אחרת המועצה תהיה חופשית לשקול את זה.

 אני שואל, לנו בתור מועצת העיר יש את הכוח, מר ראובן קייקוב:

 התחשיב שלנו לא יאושר. עו"ד יונת דיין:

 אני שואל האם יש לנו את הכוח הזה כמועצת העיר. מר ראובן קייקוב:

 לא, זה החוק. מוטי ששון:מר 

התחשיב שלנו לא יאושר. אלה ההנחיות שהחברה הבודקת מקבלת ממשרד  עו"ד יונת דיין:

 הפנים.

 אתה יכול להצביע נגד. מר שחר האס:

 לא, אני שואל האם יש לנו את הכוח הזה או לא. מר ראובן קייקוב:

 מי בעד הארכת תוקף, עו"ד יונת דיין:
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 יכול להצביע נגד ואז ההחלטה לא תעבור.כן אתה  מר שחר האס:

 חבר'ה מי בעד הארכת תוקף, מר מוטי ששון:

 לחוק עזר לחולון סלילת רחובות. עו"ד יונת דיין:

 אם אתה מתנגד אליה, יש פונקציה כזאת של להצביע נגד. מר שחר האס:

 . מי בעד? מי בעד? 2023תשפ"ט  מר מוטי ששון:

 הארכת תוקף. עו"ד יונת דיין:

, 19, 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1הארכת תוקף.  מר מוטי ששון:

 . אושרבעד. אין נגד אין נמנעים.  20

מוטי ראובן בא ואמר לך, נפוליאון אמר אני יודע מה יכתבו עליי בהיסטוריה.  מר מאיר חלבי:

 תה. הוא אמר בגלל שאני הולך לכתוב או אמרו לו למה?

 טוב.  מר מוטי ששון:

 יש לך יתרון ראובן, שר הפנים, מר מאיר חלבי:

 אני עובר לסעיף הבא. .אושר מר מוטי ששון:

 יש לו יתרון נוסף, יש לו אופק שירות.  מר מורן ישראל:

 .2023 –חוק עזר לחולון )שטחים ציבוריים פתוחים( )תיקון( התשפ"ג  .11

 .2023ר לחולון שטחים ציבורים פתוחים תיקון התשפ"ג סעיף הבא, חוק עז מר מוטי ששון:

אותו, אותו הסבר ואותו מצב לגבי היטל שטחים ציבוריים פתוחים. בתחשיב  עו"ד יונת דיין:

נכלל בצופה עתיד את עניין הנפח לבניינים שהם לא למגורים. במשרד הפנים 

בשנת בחירות אמר שצריך להעביר את זה מסודר ולכן אנחנו למרות שאנחנו 

 פה עם אותו תיקון דומה אך שונה בשטחים ציבורים פתוחים.

 או. קיי, מי בעד? מר מוטי ששון:

 מה, גם הקומות האלה? מר בר שי:

 אותו, כן. נפח. נפח ובניינים לא למגורים שמעל גובה קומה.  עו"ד יונת דיין:

 קיי מי בעד? או.  מר מוטי ששון:

 רגע, האם זה כולל עכשיו גם? מר ראובן קייקוב:

 אותו דבר. אותם הנחיות. עו"ד יונת דיין:

 איזה סעיף את קוראת עכשיו? יונת איזה סעיף זה? מר יעקב מזרחי:

 ?11או   12 עו"ד יונת דיין:

 . 11 מר מורן ישראל:



 562 פרוטוקול 07.05.2023 –ליום  68מס'  ---חולון ישיבת מועצה  18-מועצת העיר ה

 

30 
 

 מי בעד? מר יעקב מזרחי:

, 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 או. קיי, מי בעד? מר מוטי ששון:

 , איך? פספסתי?19

 .20איך נפל לך אחד, היה לך  מר יעקב מזרחי:

. או. 20. אני 20, 19, 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 מר מוטי ששון:

 פה אחד. אושרקיי, 

י שכחת להגיד דבר אחד מאוד חשוב בפתיחת הישיבה. שאנחנו רוצים מוט מר יעקב מזרחי:

 עובדי עירייה מצטיינים. 10לברך את עובדי העירייה המצטיינים. יש 

 או את מצטיין זה, מצטיין מפקד חיל רפואה.  מר שחר האס:

 או. קיי, בסוף הישיבה נדבר. יאללה.  מר מוטי ששון:

עזר לחולון )שטחים ציבוריים פתוחים( התשע"ב חוק  –הארכת תוקף היטל שצ"פ  .12

– 2012 

הארכת תוקף היטל שצ"פ חוק עזר לחולון שטחים ציבוריים פתוחים  מר מוטי ששון:

 . 2012התשע"ב 

 כן. בדומה, עו"ד יונת דיין:

 מי בעד? מר מוטי ששון:

 בדומה להארכת התוקף של הסלילה, גם כאן, עו"ד יונת דיין:

 ים,חבר מר יוסי זיידה:

אני . אושרבעד. אין נגד אין נמנעים.  20זה כולם אותו דבר. אוקיי, מי בעד?  מר מוטי ששון:

 עובר לסעיף הבא.

כספים בין  להעברת 060517133מינוי מורשה חתימה הגב' סיון ריאבוי ת.ז.  .13

 .חשבונות העירייה בלבד

להעברת כספים בין  060517133מינוי מורשה חתימה גברת סיון ריאבוי ת.ז.  מר מוטי ששון:

בעד. אין נגד אין  20חשבונות העירייה בלבד. מי בעד? מי בעד? או. קיי, 

 . אני עובר לסיף הבא. אושרנמנעים. 

 .060517133מינוי מורשה לקבלת ייעוץ השקעות, הגב' סיון ריאבוי ת.ז.  .14

 . מי בעד?060517133מורשה לקבלת ייעוץ השקעות גברת סיון ריאבוי ת.ז.  מר מוטי ששון:

 היא מקבלת את הייעוץ השקעות של, מהחברות החיצוניות? מר בר שי:

אני אסביר. סיון מחליפה פשוט את עידית שיש לה את כל ההרשאות האלה  מר אמנון ארץ קדושה:

והיא צריכה לקבל את כל ההרשאות במקום עידית. אז היא עובדת גם מול 

 פעמים או חברות. מה שהיה לעידית. הבנקים שעושים לנו ייעוץ להשקעות ל
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אני . אושרבעד אין נגד אין נמנעים.  20או. קיי, מי בעד? מי בעד? מי בעד,  מר מוטי ששון:

 עובר לסעיף הבא.

בסכום  060517133הגב' סיון ריאבוי ת.ז.  –מינוי מורשה חתימה מטעם העירייה  .15

 .₪ 50,000של עד 

 עדת ההשקעות. מי בעד?וריאבוי כחברה בומינוי הגברת סיון  מר מוטי ששון:

 מוטי. 15דילגת על  מר יוסי זיידה:

מינוי מורשה חתימה מטעם העירייה הגברת סיון ריאבוי ת.ז.  מר מוטי ששון:

ש"ח. מי בעד? או. קיי, כולם בעד  50,000בסכום של עד  0605017133

 .אושרבעד.  20אין נגד אין נמנעים. 

 עדת השקעות.וריאבוי כחברה בומינוי הגב' סיון  .16

 עדת ההשקעות. מי בעד? ומינוי הגברת סיון ריאבוי כחברה בו מר מוטי ששון:

 במקום עידית עמנואל. עו"ד יונת דיין:

 . אושרבעד אין נגד אין נמנעים.  20מי בעד? אוקיי כולם בעד.  מר מוטי ששון:

העמותה לשילוב  –הנילוס( חוות דעת משפטית אישור הקצאה עיריית חולון אביי ) .17

 6779עולי אתיופיה בחולון מבנה בפינת הרחובות פרופסור שור ודבורה עומר גוש 

 .65חלקה 

חוות דעת משפטית. אישור הקצאת עיריית חולון אביי )הנילוס( העמותה  מר מוטי ששון:

לשילוב עולי אתיופיה בחולון. מבנה בפינת הרחובות פרופסור שור ודבורה 

 מצורף בזאת. זה המבנה שלהם. 65חלקה  6779 עומר גוש

 לא, אבל מה היה שם? מר בר שי:

 בית מורשת אתיופיה. עו"ד יונת דיין:

 זה היה סגור. מר יעקב מזרחי:

 רגע אני לא שומעת. סליחה, מה? גב' אלינור מטלון:

 הקצו את זה בעבר לא? גב' נעה צ'פליצקי:

 מה זה? מר מוטי ששון:

 אני לא שומעת. גב' אלינור מטלון:

 המקום היה פעיל מוטי לפני כן? מר יעקב מזרחי:

 יש שם פעילות אבל יש בעיה. מר מוטי ששון:

נבנה מבנה לטובת הקהילה האתיופית. יש, זה היה בניהול עירוני. בניהול  מר יוסי זיידה:

עירוני הייתה בעיה לאפשר להם לקיים את המסורות שלשמם הוקם המבנה 
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ל, אירועי שמחה, אופן הבישול וכזה. ראינו שאנחנו לא הזה. אירועי אב

יכולים לאפשר לקיים את המסורות. הייתה החלטה אחרי התייעצויות 

ומחשבות להקצות להם את המבנה לניהול עצמי שלהם וזה תהליך 

 ההקצאה.

 אנחנו בעד. מר יעקב מזרחי:

 בהליך ההקצאה אמור להיות התוקף של ההקצאה.  מר מורן ישראל:

 אבל כולל בישול. מר מאיר חלבי:

 מה? עו"ד יונת דיין:

 אמור להיות התוקף של ההקצאה. מר מורן ישראל:

 כרגע זה רק לאשר את,  עו"ד יונת דיין:

 רגע אני לא שומעת. פספסתי את כל הדברים.  גב' אלינור מטלון:

 כרגע זה רק לאשר את עצם, עו"ד יונת דיין:

 כולל בישול.  מר מאיר חלבי:

 העמותה.  ו"ד יונת דיין:ע

 הקצנו כסף לנושא הזה. מר יוסי זיידה:

 יוסי הם מקצים, העמותה. עו"ד יונת דיין:

 כן. מר יוסי זיידה:

 או. קיי. מי בעד? מר מוטי ששון:

כן, מי זה הקצנו כי אם זה הקצנו זה אנחנו הקצנו. רק להזכיר בפעם  מר מורן ישראל:

עדת כספים אלא אם אתה יודע משהו הקודמת, וזה היה צריך להגיע בוו

 שאנחנו לא יודעים.

 זה היה בוועדה, מר יוסי זיידה:

 .stand aloneיש ועדת תמיכות עם הקריטריונים שלה זה  עו"ד יונת דיין:

 יש ועדת תמיכות וזה הובא למועצת העיר. מר יוסי זיידה:

או. קיי, אז אנחנו נקצה כשזה יגיע אלינו. אני יודע שאת בוועדת תמיכות  מר מורן ישראל:

 אבל יש פרוצדורה רק,

 לא, אני אומר. מר יוסי זיידה:

 זה הגיע גם למועצת העיר. ועדת תמיכות עוברת למועצה. עו"ד יונת דיין:

רק שנייה, השאלה ששאלתי לגבי ההקצאה מה התוקף שלה? בדרך כלל  מר מורן ישראל:

 קצאה מוקצית עם תוקף.ה
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אז כרגע אנחנו מדברים על לאשר את עצם ההקצאה. זה עוד לא חוזה  עו"ד יונת דיין:

 5או  3הקצאה. אם אני זוכרת נכון ועדת ההקצאות זה כתוב, דיברנו על 

שנים. אני  3שנים. כתוב לך, כתוב במכתב בסוף סעיף ראשון לתקופה של 

 קוראת.

 ים לעבוד שם?מחר הם יכול מר מאיר חלבי:

לא, ברגע שאתם תאשרו אפשר להתקדם לחוזה הקצאה. גם החוזה מובא  עו"ד יונת דיין:

 לאישור המועצה, נחתם ורק אז הם יכולים.

 כמה זמן? מר מאיר חלבי:

תלוי גם בהם. כמה מהר הם יגיבו לטיוטת החוזה, יסדרו את מה שצריך,  עו"ד יונת דיין:

 יחתמו, יבואו. 

 הם עמותה רשומה? :מר יעקב מזרחי

 ברור.  עו"ד יונת דיין:

 אז אין לך בעיה. מר יעקב מזרחי:

 אם היא לא עמותה רשומה ולא עם מנהל תקין אני לא יכולה להקצות לה.  עו"ד יונת דיין:

 מוטי בוא תמשיך, מוטי. ההצעה הבאה, ההצעה הבאה. מר יעקב מזרחי:

 או. קיי, מי בעד? או. קיי, מר מוטי ששון:

 .20מה בעד,  יעקב מזרחי:מר 

 אושר בעד אין נגד אין נמנעים,  20 מר מוטי ששון:

 אני עובר לסעיף הבא.                                        

 .18ההקצאה למען הקשיש.  מר יעקב מזרחי:

 רגע שנייה, אתה מדלג סעיף. בוא נסיים רגע סעיף סעיף. מר מורן ישראל:

קומות  2העמותה למען הקשיש  –ההקצאה עיריית חולון נוסח מוצע לאישור  .18

 .101-ו 97, 81ח"ח  6996חולון גוש  13במבנה ברחוב אלחריזי 

קומות במבנה ברחוב  2אישור הקצאת עיריית חולון העמותה למען הקשיש  מר מוטי ששון:

 . 101-ו 97, 81ח"ח  6996חולון גוש  13אלחריזי 

 בנתי.זה אותו סיפור ה מר יעקב מזרחי:

 כן. מר מוטי ששון:

 פה כבר הייתה הקצאה. עו"ד יונת דיין:

 זה אותו סיפור. מר יעקב מזרחי:
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 זה עובד, הכול בסדר. מר מוטי ששון:

 הסתיים זמנה ואנחנו ממליצים, עו"ד יונת דיין:

 מאריכים. מר מוטי ששון:

 הועדה ממליצה להאריך להקצאה חדשה. עו"ד יונת דיין:

 . קיי, מי בעד?או מר מוטי ששון:

 אז רק הארכה? גב' נעה צ'פליצקי:

 זה לתקופת הקצאה חדשה. עו"ד יונת דיין:

 מי בעד? מר מוטי ששון:

 כמה זמן יונת? כמה זמן? מר שחר האס:

 העמותה למען הקשיש. מר יעקב מזרחי:

 שנים, מה כתבנו? 5או  3מה כתבנו? לדעתי שוב  עו"ד יונת דיין:

 שנים. 5 מר מורן ישראל:

 .5 מר שחר האס:

 שנים. 5 עו"ד יונת דיין:

אני עובר לסעיף  .אושרבעד אין נגד אין נמנעים.  20או.  קיי, מי בעד? או. קיי  מר מוטי ששון:

 הבא.

 מוטי עוד מבנה כזה זקוק בחולון. מבנה יפה, עוד מבנה כזה צריך.  מר מאיר חלבי:

 בודה מדהימה.הוא לא רק יפה הוא גם חשוב ועושה ע מר מורן ישראל:

 עוד אחד אני רוצה לבנות במרכז חולון. מר מוטי ששון:

 אישור עדכון להסכם עם אמות .19

 אישור עדכון הסכם אמות, מוטי. מר יוסי זיידה:

 אישור עדכון להסכם עם אמות. מי בעד? מר מוטי ששון:

 רגע, צריך, עו"ד יונת דיין:

אישור הסכם עם אמות. רגע. אישור, אני חוזר ואומר, אישור עדכון להסכם  מר מוטי ששון:

 עם אמות.

 מה העדכון? מישהו יכול להסביר? מר ראובן קייקוב:

 הנה, הם נמצאים פה. עו"ד יונת דיין:

 אם ראובן רוצה הסבר אז יש מי שיסביר.  מר יוסי זיידה:
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היה על סדר גודל  2016-ה עם אמות בטוב. המכרז שיצא להסכם הקומבינצי גב' פנינה שנהב:

אחוז.  22.22מטר. אז זאת הייתה התב"ע. אמות נתנו הצעה של  36,000של 

 ,2017בשנת 

 ?22מה? שהם נותנים לנו  מר ראובן קייקוב:

 קומבינציה. הם בונים את הכול, הם השקיעו את כל ההשקעה.  גב' פנינה שנהב:

 אנחנו הבאנו קרקע. מר מורן ישראל:

 נכון, נכון. פנינה שנהב:גב' 

 בסדר. צריך לזכור שבסוף זה הדיל. מר מורן ישראל:

 מקבלים מפתח, הם מקבלים מפתח. מר מוטי ששון:

 זה הקומבינציה.  מר יוסי זיידה:

 20,000-מתב"עות שהוסיפו קצת יותר  2אושרו עוד  2021-ו 2017-עכשיו, ב גב' פנינה שנהב:

מטר לכלל אפשרויות הבנייה. הווה אומר, הבנייה בסיכומו של עניין היא 

מטר. זה הכול בערך, אני בעשרות לא מדייקת. זה דבר אחד שבעצם  57,000

מחייב התייחסות חוזית בין העירייה, חוזר בין העירייה לאמות. מי שהוביל 

 את העסקה,

 על אותם אחוזים? :סברלומר חיים 

שנייה רגע, אני אדייק לך הכול. מי שהוביל את המשא ומתן עם אמות זה  ה שנהב:גב' פנינ

 אמנון, אני ונחמה בוגין השמאית. עזרנו ותמכנו. רגע, רגע. אני,

 לפני התוספת. מר מוטי ששון:

 מה? גב' פנינה שנהב:

 לפני התוספת. מר מוטי ששון:

 היא אמרה, היא פירטה.  עו"ד יונת דיין:

 לפני התוספת הייתה בעיה. רשות השדות התעופה ואני התעברתי. :מר מוטי ששון

 אה, בגלל זה זה שתי תב"עות. אתה צודק.  גב' פנינה שנהב:

רשות שדות התעופה הוציאה תיקון לקומות שאפשר לבנות במסלול הזה של  מר מוטי ששון:

 נתיב הטיסה. ואז בשיחה עם,

 בקומות?היא כאילו הגבילה אותך  מר יעקב מזרחי:

 תמיד מגבילים. עו"ד יונת דיין:

 זה מה שהוא אומר, בהתחלה כן. מר מורן ישראל:

 היא רוצה את כל האוויר. גב' פנינה שנהב:
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באחת הישיבות, באחת הישיבות שלי בוועדה החיצונית עם רש"ת, ישבתי  מר מוטי ששון:

שם ובעצם אני רואה שהם מאפשרים להם לבנות עוד שתי קומות. ואז 

מרתי אני אדבר עם פלדשו. ראש התעופה האזרחית. הוא היה בזמנו מנכ"ל א

רשת, היה, לא מנכ"ל הרשת, מנכ"ל אל על. היו לי קשרים טובים איתו 

ואמרתי תשמע זה נראה מגוחך. תן להם עוד שתי קומות בלי להפריע להם, 

זה לא מפריע לאף אחד. אם שם, איפה שעזריאלי, יש כך וכך קומות וזה 

הולך לכיוון שזה יותר למעלה אז, ואתם נותנים, תאפשר לנו. תגיד  אתה

 שאתה לא מתנגד וזה אפשרי. ואז הוא לא התנגד.

 זה לא שתי קומות רק, זה כנראה יותר. 57-אבל ל 36התוספת בין  מר מורן ישראל:

 מה זה? לא, לא, לא. אני אספר לך מה היה. מר מוטי ששון:

 ספת ועוד הקומות. זה היה התו גב' פנינה שנהב:

 אני מדבר איתך, מר מוטי ששון:

 כל הקומות שמוטי השיג לנו. גב' פנינה שנהב:

פלדשו, פלדשו, זה לא פלדשו, אני התקשרתי לפלדשו. הוא מנהל התעופה  מר מוטי ששון:

 האזרחית והפניה באה מהחבר'ה של אמות, ממי באה הפניה?

 מה? גב' פנינה שנהב:

 אה הפניה?ממי ב מר מוטי ששון:

 אמות. גב' פנינה שנהב:

 אמות? מר מוטי ששון:

 כן, אמות. מוסלר. גב' פנינה שנהב:

מוסלר, מהמנכ"ל של החברה שהיה אז ואז אמר אם אני יכול לעזור להם.  מר מוטי ששון:

אז התקשרתי לפלדשו ואמרת לי פלדשו תשמע זה לא מהותי, להם זה חשוב. 

אפשר לבנות עוד, אמרתי לו העירייה שותפה ויש לה גם את זה. הוא  אם

בדק, חזר אליי אמרתי, הוא אמר לי אתה צודק אפשר להוסיף והם הוסיפו 

לנו. עכשיו התעוררה הבעיה, כמה הם ישלמו על הדלתא. אז עכשיו באנו 

אני אמרתי חבר'ה ההיגיון  מה מבקשים? ואמרנו, אמרנו מה נעשה עכשיו?

זה צריך להיות גם על הדלתא. הם לא רצו  22.2%אם זה היה המקורי,  אומר

והתחיל ויכוח גדול מאוד איתם ובסוף, נמצא פה גרשון ופנינה, סיכמו מה 

 שסיכמו ולא ויתרו.

לצד, לצד הגידול בזכויות היה גם עונש. תקן החניה ירד דרמטית בערך, הגיע   גב' פנינה שנהב:

 מטר. 36,000לשליש ממה שהיה התקן על 

 רק שתדעו שהחניה כבר נבנתה כבר. מר מוטי ששון:
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כן, הם בנו את הכול. עכשיו באה אמות ואמרה, בצדק רב דרך אגב, תשמעו  גב' פנינה שנהב:

אנחנו יש לנו פה טונות של שטחים. אין לנו לתת לשוכרים גם להזכיר להם 

אחוז.  14חנויות. הם הביאו שמאות שאמרו שבעצם עכשיו העסקה שווה 

האוזניים של אמנון ושלי נעמדו, אוזניים שלך תפיל אותם כבר. ונכנסנו 

למשא ומתן מאוד מאוד קשוח. גם אנחנו קיבלנו, קיבלנו שמאות מבוגין 

אחוז ובסוף סגרנו איתם עסקה מאוד ראויה. עד  18שנמצאת אצלכם שראוי 

השכרות. דרך  ', אין21שנתיים, אה עוד דבר היה. קורונה בדרך. אנחנו בשנת 

מטר. לסבר  14,000-מטר משכירים רק קצת יותר מ 57,000אגב, היום מתוך 

, רוב השטחים כבר היו או 2017-את האוזן, כשעזריאלי פתחו את המתחם ב

 מושכרים או חוזים חתומים או חוזים,

אבל הבניין הזה הוא התחיל להתאכלס אחרי הקורונה. מה קשורה  מר יעקב מזרחי:

 הקורונה?

 לא. גב' פנינה שנהב:

 מה לא? מר יעקב מזרחי:

 .4' קיבל טופס 21-הבניין הזה ב גב' פנינה שנהב:

 .4עזבי שקיבל טופס  מתי הוא אוכלס? מר יעקב מזרחי:

 הוא התחיל להיות מאוכלס, גב' פנינה שנהב:

 זה, 4טופס  מר מוטי ששון:

 אז הוא אוכלס. 4הוא קיבל טופס  מר שחר האס:

 זה מה שהיא אומרת. ין:עו"ד יונת די

השוק עד היום מלקק את הפצעים בנושא ההשכרות. כולנו קוראים את  גב' פנינה שנהב:

העיתונות הכלכלית בנושא השכרות, השוק עד היום מלקק את הפצעים. אין 

השכרות משרדים, חברים. אין. זה, זה שוק כמעט מת. עזריאלי הגאון שהם 

, בבניין השני שלהם חוץ מבזק אין שם באמת גאונים, גם אמות הם גאונים

 עוד דברים. בבניין השני. הבניין שלנו,

 איפה שברולט יש שם בניין. מר מוטי ששון:

 נהדר, יושב. גב' פנינה שנהב:

 והגדול, והגדול, מר מוטי ששון:

 פנינה יש לי שאלה, מר יעקב מזרחי:

 רגע תנו לי, גב' פנינה שנהב:

 שהם קיבלו, מה הם קיבלו את הזנב הזה? ור(חוץ מ)לא בר מר יעקב מזרחי:
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 לא, זה כבר היה בתכנון המקורי. מר מורן ישראל:

 זה תוספת או זה היה בהתחלה? מר יעקב מזרחי:

 לא, לא, לא, הכול למעלה. גב' פנינה שנהב:

 חבר'ה או. קיי, אנחנו, מר מוטי ששון:

 רגע שנייה יש שאלות. מר מורן ישראל:

 שנייה רק תן לי, תן לי לסיים. גב' פנינה שנהב:

 אני נותן. מר מורן ישראל:

לסיכומו של עניין סגרנו איתם עד שנתיים אחרי הפעלת הקו הירוק כי בעצם  גב' פנינה שנהב:

אחוז  20זה פותר את בעיית החניה, החניה. העסקה תהיה, התשלומים יהיו 

זה חוזר  אחוז לאמות. משנתיים אחרי שהקו הירוק עובד, 80-לעירייה ו

 .77.88, 78-ו 22.22-מטר חוזרים ל 57,000-הכול. כל העסקה, כל ה

 יש לי שאלה, מר מורן ישראל:

 מתי אמור להיות? מה הצפי לקו ירוק? מר ראובן קייקוב:

 '.27דבר נוסף, כרגע  גב' פנינה שנהב:

 הם אומרים, הם אומרים. מר מוטי ששון:

 תשאל את מירי רגב. לא? גב' פנינה שנהב:

 למה מוטי אחראי על נת"ע? מר יעקב מזרחי:

 רק אל תשאל את נת"ע. מר שחר האס:

 מירב מיכאלי כבר השקיעה פה חצי מיליארד, כמה היא השקיעה פה? מר ראובן קייקוב:

 לא מירב מיכאלי השקיעה את זה. מר יעקב מזרחי:

' 17שאושרה, של  עוד דבר, עוד דבר. הם קיבלו בתב"ע החדשה שאמרתי לכם גב' פנינה שנהב:

מטר העירייה  1,000-מטר ציבורי. בגין ה 1,000', הם קיבלו מטלה של 21-ו

 5,000משלמת להם עלות בניה, לא גרוש יותר, לא שווי אלא עלות בניה לפי 

ומשהו שקל למטר. דרך אגב, לא צמוד. זה עלויות מתקופת הבניה. הוא 

 אומר לי שהכול בסדר. 

 ע, רגע, שאלה אחרונה.פנינה רג מר יעקב מזרחי:

 למה אחרונה? גב' אלינור מטלון:

 מבחינתי לפחות. מר יעקב מזרחי:

 אה, מצוין.  מר מורן ישראל:
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אני בפעם שעברה שהיינו בישיבה נתתי הצעה. הבניין לא מצליחים לאכלס  מר יעקב מזרחי:

 אותו. יש קושי כרגע במשרדים, זה דרך אגב זה ארצי זה לא מקומי.

 נכון. שנהב: גב' פנינה

יש בעיה. למדו שעבודה מהבית ובזום היא יותר טובה ויותר קלה ויותר זולה.  מר יעקב מזרחי:

 למה אתם לא הופכים חלק מהבניין לבתי קולנוע? אין פה בתי קולנוע.

 תראה, תראה, גב' פנינה שנהב:

 למה אתם לא באים בהצעה לאמות? מר יעקב מזרחי:

 אני רוצה, אני רוצה, גב' פנינה שנהב:

 הרי עזריאלי לא בונה בתי קולנוע.  מר יעקב מזרחי:

 אתה ביקרת באמות? מר מורן ישראל:

 שנייה, שנייה. קודם כל בעזריאלי, גב' פנינה שנהב:

 אבל המרחב לא מותאם לבית קולנוע. מר מורן ישראל:

 הוא לא מותאם. גב' נעה צ'פליצקי:

 יעשו אותו. מר יעקב מזרחי:

 מתוכנן קומפלקס של בתי קולנוע.  הב:גב' פנינה שנ

 שיעשו? מר מורן ישראל:

 עזריאלי מתוכנן, גב' פנינה שנהב:

 יעקב זה צפוי לבוא מעזריאלי. מר יוסי זיידה:

 דיברתי עם מהנדס, אפשר להתאים את זה לבתי קולנוע. דיברתי עם מהנדס. מר יעקב מזרחי:

 לנו שנכיר. איך קוראים למהנדס? רק תגיד  מר מורן ישראל:

 זה לא שייך לנושא הזה אבל. מר ראובן קייקוב:

 חבר'ה.  מר מוטי ששון:

 אתה לא מקבל שכירות. מר יעקב מזרחי:

 זה שהוא מתפרץ אתה נותן לו. מר מורן ישראל:

 אחוז לא מושכרים בבניין הזה. 85 מר יעקב מזרחי:

 יעקב. מר מוטי ששון:

 רצית לשאול שאלה? מר יוסי זיידה:

 כן רגע, שנייה. מוטי מנהל את הישיבה. ורן ישראל:מר מ
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 רגע חיים, מורן ממתין בסבלנות.  מר יוסי זיידה:

 סבלנות זה דבר חשוב.  מר מורן ישראל:

 באמת, לא יפה. לא, תפסיק.  יעקב אתה מנהל את הישיבה? מר מוטי ששון:

 מי מדבר? מר יעקב מזרחי:

 מורן מדבר. מר מוטי ששון:

יש לי שאלה בבקשה. האם הפרוצדורה הנכונה וההליך הנכון אמור היה  ישראל:מר מורן 

נכון? אנחנו  57-ל 36-, מ50-ל 37-להיות שרגע לפני שאנחנו מאשרים מ

מביאים את התיקון של התקנון החדש, החוזה החדש בינינו לבינם. כי בסוף 

הקצאה העירייה הקצתה או נתנה זכויות נוספות. האם בפרוצדורה, הרי גם 

 של זכויות לא, לא עניין של רגע. יש איזה ישיבה או שניים.

 אתם אישרתם את התב"ע. גב' פנינה שנהב:

 אני שנייה שואל שאלה. מר מורן ישראל:

 זה כבר בנוי אבל. :סברלומר חיים 

אני מבין, אבל אני באמת שואל שאלה. האם לא נכון היה ואני שואל את זה  מר מורן ישראל:

של דבר אנחנו רצים למרחקים ארוכים ודברים צריכים להסתדר כי בסופו 

בסדר הנכון של הדברים, האם לא נכון היה להביא את זה בחוזה שלהם כדי 

שאחר כך סליחה לא יחזיקו אותנו ויגידו למה יש שמאות אחרת עכשיו 

אנחנו בואו ננהל משא ומתן, שנייה, על עצם הזכויות שמגיעות לנו 

האם לא נכון שזה היה רגע לפני שאנחנו  נון המקורי?מלכתחילה לפי התק

 מקצים את הזכויות ולא אחרי?

 קודם כל גרשון היה רוצה גם להתייחס ואני אחר כך אגיד. גב' פנינה שנהב:

 בבקשה. מר מורן ישראל:

 אנחנו הופכים פה טיפה את, עו"ד גרשון רוטשילד:

 תציג את עצמך רק. מר ראובן קייקוב:

 גרשון רוטשילד. וטשילד:עו"ד גרשון ר

 בוא, בבקשה גרשון.  מר מורן ישראל:

 תתקרב רק למיקרופון. גב' אלינור מטלון:

 הוא יועץ משפטי של החברה והוא גם עובד בעירייה.  גב' פנינה שנהב:

 , אגב זה לא משנה אם מישהו, 2016-בהסכם שאתם אישרתם כאן ב עו"ד גרשון רוטשילד:

 יש לנו אחריות לבצע. לא בסדר מר מורן ישראל:
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, אישרתם שהפרויקט הזה יקום עם אותם 2016-המועצה הזאת אישרה ב עו"ד גרשון רוטשילד:

מטר ואישרתם בסעיף מיוחד שאגב הוא נמצא כאן ומצורף לכם,  37,000

שאם וככל שתהיינה זכויות נוספות החברה והעירייה ישירות מול אמות 

 למימוש. נקודה.  יסכמו את התנאים הכלכליים

 לא, אני מבין שזה, מר מורן ישראל:

 זה מה שאנחנו עושים כרגע. עו"ד גרשון רוטשילד:

לא שנייה, שנייה. אדוני עורך הדין אני מבין היטב את מה שאתה אומר שהיה  מר מורן ישראל:

כאן בסעיף. אני שואל מבחינת קדימות, האם לא נכון היה שזה יגיע לאישור 

 וקן, רגע לפני שנאשר להם את עצם הזכויות הנוספות. חוזה חדש מת

 זה לא חוזה חדש, סליחה. אין חוזה חדש.  עו"ד גרשון רוטשילד:

 התוספת שאתה מבקש, שנייה שנייה שנייה.  מר מורן ישראל:

 יש פה עסקה חדשה. עו"ד גרשון רוטשילד:

איתי לרזולוציה של האם שנייה. אני מבין היטב מה, מה יש פה. אתה יורד  מר מורן ישראל:

זה חוזה חדש או נספח נוסף שאנחנו מאשרים היום. מה שאנחנו מאשרים 

היום יכולנו לאשר רגע לפני אישור התב"ע ולא היינו צריכים להחזיק אותנו 

 כמו שמתארת פנינה עם,

 אי אפשר. עו"ד גרשון רוטשילד:

 למה לא?  מר מורן ישראל:

 אני אסביר. עו"ד גרשון רוטשילד:

 בוא בבקשה, תסביר. מר מורן ישראל:

אי אפשר לעשות, כן זה עניין של הביצה והתרנגולת. אתה לא יכול ללכת  עו"ד גרשון רוטשילד:

למשא ומתן שיימשך חודשים, כן, לפני שאתה מאשר תב"ע. ההפך. העירייה, 

 העירייה,

 אישור תב"ע לא לוקח חודשים? מר מורן ישראל:

 ייה רגע. שנ עו"ד גרשון רוטשילד:

 לא, כי אני גם רוצה להבין את הפרוצדורה. זה גם לוקח חודשים. מר מורן ישראל:

אני מנסה להסביר לך את הפרוצדורה. הפרוצדורה היא פשוטה. העירייה  עו"ד גרשון רוטשילד:

ומינהל התכנון מקדמת תב"עות כפי שהיא חושבת שהיא צריכה לקדם 

חב מסוים כזה או אחר צריך להוסיף במרחב העירוני. ואם היא חושבת שבמר

זכויות, היא מוסיפה זכויות. הנקודה של המימוש של הזכויות היא עניין 

אחר. אפשר לממש אותם ואפשר לא לממש אותם. עכשיו, ההסכם שאנחנו 

אומרת שאם וככל שתאושרנה תב"עות חדשות  2016-חתמנו איתם ב
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שהוא ייגמר, יישבו במתחם בתקופה שהפרויקט יהיה בבנייה וטרם לפני 

 העירייה ואמות ויסכמו ביניהם את התנאים הכלכליים.

 נכון, ומה שאני אומר שככל, מר מורן ישראל:

 אני רוצה לענות לך.  גב' פנינה שנהב:

 בבקשה פנינה. מר מורן ישראל:

 אני רוצה לענות לך. גב' פנינה שנהב:

 ע מאושרת.אי אפשר לעשות את זה לפני שהתב" עו"ד גרשון רוטשילד:

 שנייה, שנייה. גב' פנינה שנהב:

 זה דבר מוזר מה שאתה אומר. מר מורן ישראל:

 נורא מוזר לי שאתה אומר שמחזיקים אותנו קצר.  גב' פנינה שנהב:

אחוז ומנהלים  14זה מה שאת אומרת, הם מחזיקים אותנו בשמאות של  מר מורן ישראל:

 איתם משא ומתן.

 20סליחה. הגענו לזה שעד שנתיים אחרי הקו הירוק זה  הגענו?אבל למה  גב' פנינה שנהב:

 אחוז,

פנינה עזבי. יש פה הסכם, מביאים אותו לאישור מועצה. בקשה לאשר אותו  מר מוטי ששון:

 וזהו. מי שרוצה שיתנגד.

 דוקטור רוק הבנת את השאלה שלי? האם ההיגיון הוא לא בריא?  מר מורן ישראל:

 אתה אל תשאל אותו שאלות.סליחה,  מר מוטי ששון:

 מה זאת אומרת, אנחנו נעשה עוד, מר מורן ישראל:

 או. קיי מי בעד אישור ההסכם? מר מוטי ששון:

 יש פה משהו חשוב, שנייה רגע.  ד"ר מאיר רוק:

 קודם כל קשר עם ההסדר. כמה נשלם עד שיהיה. ההסכם הוא,  עו"ד גרשון רוטשילד:

 כבר נעשה. מורן, מורן זה  מר חיים סברלו:

 הבנתי.  מר מורן ישראל:

 גרשון כמה אחוזים, מר מאיר חלבי:

 בעוד כמה שנים, מר מורן ישראל:

 בשנה הראשונה? מר מאיר חלבי:

 וזה מה שיש להם גם עכשיו. תקראו את ההסכם. 22.22 עו"ד גרשון רוטשילד:

 אחרי התוספת? מר מאיר חלבי:
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 .20.20 עו"ד גרשון רוטשילד:

 .22.22 אל:מר מורן ישר

 נשאר. בנוסף לזה, 78.78היה,  78.78נשאר.  22.22היה,  22.22 עו"ד גרשון רוטשילד:

 שנים. 9  מר שחר האס:

רגע, ללא כל קשר, ללא כל קשר לא נתבלבל בין הכללים לבין העובדה. אנחנו  עו"ד גרשון רוטשילד:

 שנה. 99שנה עם עוד  99מדברים על פרויקט שיימשך 

 החוזים של העסקה הראשונה המשלימה, מר מאיר חלבי:

 נשארים. גב' פנינה שנהב:

 הם בעסקה השנייה? אותו דבר. מר מאיר חלבי:

 הם נשארו אותו דבר. עוד, עוד משהו.  עו"ד גרשון רוטשילד:

 עכשיו לפנינה אני רוצה להגיד, מר מאיר חלבי:

 שנים. 10לזמן של לפחות  מר מורן ישראל:

 החזירות, החזירות של בית אמות, בית אמות נכון?בגלל  מר מאיר חלבי:

 אמות השקעות. עו"ד יונת דיין:

שנים. אני אומר לך מידיעה.  10-הם ניהלו משא ומתן עם מועצת הניהול ל מר מאיר חלבי:

משא ומתן קשיח. בסוף התקפלה והלכה השכירה באור יהודה. אז זה איפה 

 שהמשרדים.

 תשמע, תשמע, גב' פנינה שנהב:

 פנינה אני רוצה, מוטי ששון: מר

 כן, או. קיי. גב' פנינה שנהב:

 קיי. יש פה הסכם, על סדר היום פה ההסכם. או. מר מוטי ששון:

רגע, צריך להקריא לפרוטוקול כדי שאחר כך גם הדיווחים שלנו לרשויות  עו"ד יונת דיין:

 למיניהם יהיו מסודרים. 

 : להלן הצעת ההחלטה

ר את ההסכם הנוסף על כל תנאיו ובכלל זה העסקה פלוס ההסכם הנוסף המועצה מתבקשת זה לאש

לפיה יהיה זכאי היזם בתמורה לקיום כל התחייבויותיו על פי ההסכם הנוסף 

 כפוף לתנאיו לקבל מאת העירייה:

אחוזים מהשטחים  77.78-בחולון ביחס ל 6804בגוש  33זכויות חכירה במקרקעין הידועים כחלקה 

בשלב השני לפרויקט, לא כולל שטחים משותפים, לא כולל הנוספים שנבנו 

כהגדרתם בהסכם הנוסף, ולא כולל השטח הציבורי  double skinשטחי 
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 99לתקופה של   השטחים המוחרגים"[,כהגדרתו בהסכם הנוסף ]להלן: "

שנים באותם  99נוספת של  עם אופציה לתקופה 23.6.2021שנים מיום 

תנאים שנקבעו בהסכם העיקרי בעניין תקופת החכירה או למימוש תקופה 

תנאי נוספת, והכול בהתאם וכפוף לכל תנאי ההסכם הנוסף ]להלן: "

 מכוח ההסכם המקורי וההסכםכך, שהיזם יהיה זכאי להירשם   -"[ החכירה

בנו במקרקעין אחוזים מכלל השטחים שיי 77.78-לכחוכר ביחס  הנוסף

, לא כולל השטחים המוחרגים, לתקופה של במסגרת הפרויקט בשני שלביו

שנים  99עם אופציה לתקופת חכירה נוספת של  23.6.21שנים מיום  99

 באותם תנאי חכירה. 

היזם יהיה זכאי לקבל, בנוסף לזכויות האמורות, זכויות חכירה ביחס לשטחים המשמשים למערכת 

-שטחי המטרים רבועים ] 1,023-ניין, המסתכמים בההצללה בחלונות הב

double skin  באותם תנאים שנקבעו בהסכם זה בעניין תקופת החכירה או ]

למימוש תקופה נוספת, וזכויות החכירה ביחס לשטחים אלה יהיו חלק בלתי 

 נפרד משטחי היזם. 

ם ברוטו, מטרים רבועים מטרי 1,000העירייה תשלם ליזם את עלות בניית השטח הציבורי בהיקף של 

ברוטו כהגדרתו לעיל שיישאר בבעלות העירייה ובחזקתה בסכום כולל גמור 

מיליון שקלים בתוספת מע"מ ללא הפרשי הצמדה וריבית  5.764וסופי של 

 שישולם כאמור בהסכם הנוסף. 

 או. קיי. מר מוטי ששון:

עדיין הכול מתחלק לפי  האלה 1,000-האלה, חוץ מה 1,000-זאת אומרת ה מר מורן ישראל:

 מה שאמרנו?

 נכון. עו"ד יונת דיין:

 הזה נשאר עדיין של העירייה? 1,000-או. קיי. וה מר מורן ישראל:

 ,22.22של העירייה.  גב' פנינה שנהב:

 או. קיי, מי בעד? מר מוטי ששון:

 מוטי מה אתה מתכוון לעשות בתום שתי תקופות ההארכה של החכירה?  מר מורן ישראל:

אני שמח שאתה, שאתה מאשר, אתה מאשר שאני פה. אני לא בטוח אם אתה  מר מוטי ששון:

 תהיה אבל אני אשמח אם תהיה שאני אוכל לענות לך. 

 יאללה חברים. בבקשה מוטי. מר חיים סברלו:

 או. קיי חברים מי בעד אישור ההסכם, אישור ההסכם? מר מוטי ששון:

 על סעיפיו.  עו"ד יונת דיין:

 כולל, מוטי ששון:מר 
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 פה אחד. מר חיים סברלו:

כולל, אה יעקב הלך? כולל, כולל, חברים. כולל מה שהקריאה היועצת  מר מוטי ששון:

, עינב? בלבלת 13, 12, 11, 10, 9, ניסן? 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1המשפטית. מי בעד? 

 אותי.

 .14 מר יוסי זיידה:

 .אושרבעד. אין נגד, אין נמנעים,  20 ,19, 18, 17, 16, 15, 14 מר מוטי ששון:

 אבל יעקב הלך, איך. מר ניסן זכריה:

 . 20בסדר,  מר חיים סברלו:

 . 20אבל בר, רוב קולות החברים פה אחד,  מר מוטי ששון:

 שיהיה לכם בהצלחה. עו"ד גרשון רוטשילד:

 תודה גרשון. סעיף הבא. זה, זה. עו"ד יונת דיין:

 או. קיי.  מר מוטי ששון:

 בינוי.-אישור מתחמי פינוי עו"ד יונת דיין:

 .בינוי-אישור מועצה להכרזה על מתחמי פינוי .20

בינוי שקיבלו מתן -טוב חבר'ה, עכשיו אישור מועצה להכרזה על מתחמי פינוי מר מוטי ששון:

 תוקף. 

 רגע פנינה, נצטרך אולי. מר יוסי זיידה:

 אם צריך פנינה פה. עו"ד יונת דיין:

 .505, הקידומת זה 0884395תכנית  55-57שנקר  ששון:מר מוטי 

 מק, ח/מק. עו"ד יונת דיין:

 תכניות. 10-14, שנקר 206ח/מק  מר מוטי ששון:

 .2220ח/מק  עו"ד יונת דיין:

 לא רגע, תני לי רגע לקרוא. בסדר את רוצה לקרוא את זה מהסוף? מר מוטי ששון:

 איזה סעיף אנחנו? מר שחר האס:

 .20 דה:מר יוסי זיי

 הוספתם אותו היום? מר מורן ישראל:

, הקידומת זה 0988105תכנית  143-145. הסתדרות 505102431 2020מק  מר מוטי ששון:

, הדברים 2015. ח/מק 505-9544391תכנית  80, הסתדרות 2019. ח/מק 505

 האלה מאושרים. מי בעד?
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 איפה החומר? מר מורן ישראל:

 חבר'ה? רגע, איפה החומר מר שחר האס:

 אין יותר מדי חומר.  עו"ד יונת דיין:

 זה רק הצהרה. מר מוטי ששון:

 מה זה אין יותר מדי חומר? מר ראובן קייקוב:

 רגע, תקשיבו.  עו"ד יונת דיין:

 זה אושר בוועדה המקומית.  מר יוסי זיידה:

בבקשה. אשרתם את התכניות האלה בוועדה  תקשיבו, תקשיבו שנייה עו"ד יונת דיין:

המקומית. זה גם הועבר ופורסם למתן תוקף ברשומות. הרשות הממשלתית 

להתחדשות עירונית, סליחה, מבקשת את אישור מועצת העיר כדי 

 שמבחינתה הם ייכנסו פנימה,

 את אומרת כדי שנוכל לקבל תמיכה? מר מורן ישראל:

 שמה? שמה? מר מאיר חלבי:

 כדי שייכנסו לתכניות שלהם ויקבלו תמיכה מהם גם. יונת דיין:עו"ד 

 סבבה. מר מורן ישראל:

. אושרבעד אין נגד אין נמנעים.  20מי בעד? כולם בעד אין נגד אין נמנעים.  מר מוטי ששון:

 אני עובר לסעיף הבא. 

אשרור פרוטוקול ועדת שמות לבחירת שם לבית הספר החדש, בשמה של דבורה  .21

 נוב ז"ל.ברטו

 פנינה תודה. תודה.  עו"ד יונת דיין:

אישור פרוטוקול ועדת שמות לבחירת שם לבית הספר החדש בשמה של  מר מוטי ששון:

 דבורה ברוטונוב ז"ל.

 לא שומעים כלום, לא שומעים אותך מוטי. גב' אלינור מטלון:

שלא יודע, היא  אני אומר, בחירת בית ספר חדש על שם דבורה ברטונוב. מי מר מוטי ששון:

 הייתה כלת פרס ישראל. דוקטור, אולי אתה רוצה להציג?

 שמות. 3לא, מה יש כבר להציג. היו  ד"ר מאיר רוק:

 ח. ושר כיח. מותר להגיד יושר כיי מר מורן ישראל:

 כדאי.  מר שחר האס:

 קולנו נשמע. פעם שעברה ביקשנו יותר נשים בשמות, מר מורן ישראל:
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 נשים ובחרנו אחת. מגיע גם לחולון נציגות. 3יו היו עכש ד"ר מאיר רוק:

 יהיו בע"ה. מר מורן ישראל:

 זה היה פה אחד. :סברלומר חיים 

 .אושר פה אחד, או. קיי. מי בעד? מר מוטי ששון:

 השאלה אם לא יגידו בית ספר דבורה. גב' אלינור מטלון:

 בית ספר ברטונוב.  עו"ד יונת דיין:

בעד, אין נגד אין  20ברטונוב. אבל יש לה שם, דבורה, מה לעשות. או. קיי.  מר מוטי ששון:

 . אושרנמנעים, 

( 2023ביולי  70)בת  1953לגב' יפה חן ילידת יולי  70הארכת שירות מעל גיל  .22

-הארכה שנייה מסתיימת ב 2015סדרנית במוזיאון העיצוב בחולון משנת 

 .25.01.2025צי עד בקשת הארכה שלישית לשנה וח 23.07.2023

ביולי  70)בת  1953לגברת יפה חן ילידת יולי  70הארכת שירות מעל גיל  מר מוטי ששון:

. הארכה שנייה 2015(, סדרנית במוזיאון העיצוב בחולון משנת 2023

 . זו בקשת הארכה שלישית,23.07.2023-מסתיימת ב

תקופת הבחירות, כל הארכות רגע, כן. אנחנו רק נאמר שבהתאם להנחיות ל עו"ד יונת דיין:

השירות גם אלה שמגיעות למועצת העיר, מוגבלות למעשה עד סוף פברואר. 

 חודשים מהבחירות.  3

 עד מתי? גב' נעה צ'פליצקי: 

 חודשים מהבחירות.  3סוף פברואר,  עו"ד יונת דיין:

 ההארכות האלה הם גם למי שלא תושב חולון? גב' נעה צ'פליצקי:

 מה זה רלוונטי? מר מוטי ששון:

זה לא חשוב איזה תושב, זה חשוב איפה הוא עובד. אם הוא עומד  עו"ד יונת דיין:

 בקריטריונים שמתאימים לשם. מדובר פה בתפקידים שקשה,

 קשה להשיג. מר זוהר נוימרק:

נגיד את זה פעם אחת כדי לא לחזור, תמיד מדובר בתפקידים שיש קושי  עו"ד יונת דיין:

ובדים מסיבות שונות של המשק או מקרים שמדובר למשל לגייס אליהם ע

 במוזיאון של,

 או. קיי, מי בעד? מר מוטי ששון:

 מי שרוצה לעבוד שיעבוד, מה. גב' נעה צ'פליצקי:

אני עובר . אושרבעד, אין נגד אין נמנעים.  20או. קיי, מי בעד? כולם בעד.  מר מוטי ששון:

 לסעיף הבא.
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( ספרנית 2023במרץ  72)בת  1951קורל ילידת מרץ  הארכת שירות לגב' רחל .23

בקשת  30.06.2023-הארכה שלישית מסתיימת ב 2009בספריית המדיטק משנת 

 .30.12.2024הארכה רביעית לשנה וחצי עד 

, ספרנית 2023במרץ  72בת  1951הארכת שירות לגברת רחל קורל ילידת מרץ  מר מוטי ששון:

, 30.06.2023-. הארכה שלישית תסתיים ב2009 בספריית המדיטק משנת

 בקשת הארכה רביעית לשנה וחצי עד סוף פברואר. 

 '.24זה יהיה עד סוף פברואר  עו"ד יונת דיין:

 ?30.12-אז זה לא עד ה גב' אלינור מטלון:

 לא.  עו"ד יונת דיין:

 ?2024עד פברואר  גב' אלינור מטלון:

מי בעד? או.  ות של משרד הפנים. או. קיי, מי בעד?עד פברואר. אלה ההורא מר מוטי ששון:

 בעד.  20. אושרקיי, אני רואה כולם בעד. אין נגד אין נמנעים, 

( 2023בדצמבר  70)בת  1953הארכת שירות לגב' ציפורה אריה ילידת דצמבר  .24

 30.06.2023-הארכה שנייה מסתיימת ב 2015ספרנית בספריית המדיטק משנת 

 .30.12.2024שלישית לשנה וחצי עד בקשת הארכה 

בדצמבר  70בת  1953הארכת שירות לגברת ציפורה אריה ילידת דצמבר  מר מוטי ששון:

-. הארכה שנייה תסתיים ב2015. ספרנית בספריית המדיטק משנת 2023

 ,30-. בקשת הארכה שלישית כמו שאמרנו עד ל30.06.2023

 '.24פברואר  עו"ד יונת דיין:

 פברואר. טלון:גב' אלינור מ

 . 28 מר מוטי ששון:

 זה טעות סופר. גב' אלינור מטלון:

 '.24עד סוף פברואר  עו"ד יונת דיין:

אני  אושרבעד אין נגד אין נמנעים.  20'. מי בעד? או. קיי, 24עד סוף פברואר  מר מוטי ששון:

 עובר לסעיף הבא.

( אחראית 2023ביולי  71)בת  1952הארכת שירות לגב' זמירה גאוני ילידת יולי  .25

 31.07.2023-הארכה שנייה מסתיימת ב 2010מכירות חוץ וסל תרבות משנת 

 .31.1.2025בקשת הארכה שלישית לשנה וחצי עד 

. 2023ביולי  71בת  1952יולי  גאוני ילידת הארכת שירות לגברת זמירה מר מוטי ששון:

-מסתיימת ב . הארכה שנייה2010אחראית מכירות חוץ וסל תרבות משנת 

 . 2024. בקשת הארכה שלישית עד לסוף פברואר 31.07.2023
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 '.25 מר מאיר חלבי:

 '. 24 מר מוטי ששון:

 '. 24 מר יוסי זיידה:

 אי אפשר. אי אפשר.  מר מוטי ששון:

 אתה לא יכול בגלל הוראות משרד הפנים. מר זוהר נוימרק:

 הנחיות משרד הפנים. עו"ד יונת דיין:

 זה מה שהיא הסבירה מקודם. מטלון:גב' אלינור 

 '. 25אבל כתוב  מר מאיר חלבי:

 נכון אבל היא הסבירה את זה מקודם. גב' אלינור מטלון:

 זה מה שהם ביקשו אבל יש לנו מגבלות ממשרד הפנים. עו"ד יונת דיין:

. כדי לתת למועצה החדשה 2024משרד הפנים הגבלה, עד סוף פברואר  מר מוטי ששון:

 ולהחליט בעצמה ולא מהתחלה שהיא צריכה להחליט. להתארגן 

( נציגת 2023בינואר  75)בת  1948הארכת שירות לגב' חני חסון ילידת ינואר  .26

בקשת הארכה  30.06.2023-הארכה חמישית מסתיימת ב 2004טלמרקטינג משנת 

 .30.12.2024שישית לשנה וחצי עד 

. נציגת 2023בינואר  75בת  1948ילידת ינואר הארכת שירות לגברת חני חסון  מר מוטי ששון:

. בקשת 30.06.2023-. הארכה חמישית מסתיימת ב2004טלמרקטינג משנת 

 . מי בעד?2024הארכה שישית עד פברואר, סוף פברואר 

שנייה, רגע. אני אשאל שאלת הבהרה בבקשה אם אפשר. כמובן כבודה  גב' אלינור מטלון:

בטלמרקטינג  75באמת העבודה שלה בת במקומה מונח והכול בסדר. האם 

 זה משהו שהוא יעיל,

  אם הוא ביקש, מר מוטי ששון:

 ובריאותית כמובן.  גב' אלינור מטלון:

 אם מבקשים. מר יוסי זיידה:

 אם הם ביקשו, אז כן. מר מוטי ששון:

 המנהלים מבקשים. מר יוסי זיידה:

 עברה.אני זוכרת גם את ההסבר שלהם מפעם ש עו"ד יונת דיין:

 שנייה, אני אשמח לשמוע את התשובה שלכם. מתנצלת. גב' אלינור מטלון:

 אז אני אומר לך. מר מוטי ששון:

 אבל יונת התחילה להגיד משהו. גב' אלינור מטלון:
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אני זוכרת את ההסבר שלהם פשוט מפעם שעברה כי גם אני תהיתי על הגיל.  עו"ד יונת דיין:

אמרו שהיא זאת שיודעת הכי טוב לשמר את אותו קהל של לקוחות בני  הם

 הדור השלישי ולדבר אליהם בדרך המתאימה ובשפה ולהשאיר אותם.

 תודה. גב' אלינור מטלון:

 מי בעד? מר מוטי ששון:

 '.24לדצמבר  30-רגע, כתוב פה הארכה עד ה מר ראובן קייקוב:

 .2024עד פברואר, סוף פברואר  אמרתי לך למה לא הקשבת? מר מוטי ששון:

 זה מה שנאמר.  מר יוסי זיידה:

 או. קיי. מר מוטי ששון:

 מה שנאמר זה מה שקובע. מר יוסי זיידה:

אני  .אושרבעד אין נגד אין נמנעים.  20או. קיי, מי בעד? מי בעד? או. קיי.  מר מוטי ששון:

 עובר לסעיף הבא.

בקשה שלישית לאשר את המשך  –( 74 הארכת שירות למר אליקים ישראל )בן . 27

כמדריך )עיוור(  2004העסקתו של מר אליקים ישראל המועסק במוזיאון משנת 

 .2024ב''דיאלוג בחשיכה'' לשנה וחצי עד אוקטובר 

 הארכת שירות לגברת חני חסון ילידת ינואר, מר מוטי ששון:

 כבר עשינו את זה. מר שחר האס:

, זו בקשה שלישית 74הארכת שירות למר אליקים ישראל בן אה, סליחה.  מר מוטי ששון:

לאשר את המשך העסקתו של מר אליקים ישראל המועסק במוזיאון משנת 

 כמדריך עיוור.  2001

 בדיוק. עו"ד יונת דיין:

בעד אין נגד אין  20. מי בעד? 2024ב''דיאלוג בחשיכה'' עד סוף פברואר  מר מוטי ששון:

 . אושרנמנעים. 

 אישור בקשה לעבודה נוספת למר יובל נייברג עובד שפ"ע . 28

אישור בקשה לעבודה נוספת למר יובל נייברג עובד שפ"ע, עובד שפ"ע. או.  מר מוטי ששון:

 .אושרבעד. אין נגד אין נמנעים.  20קיי, מי בעד? 

 מורן ביקש לנאום מהמקום.  מר יוסי זיידה:

 כן. מר מורן ישראל:

 מה זמן הוא ביקש?תגיד כ מר מוטי ששון:

 דקות יש לו. 2 מר יוסי זיידה:
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 דקות אבל תעמוד שיראו אותך.  2 :סברלומר חיים 

 לא צריך לעמוד.  מר מורן ישראל:

 דקות. 3או דקה או  עו"ד יונת דיין:

 רגע, רגע, אז מורן יגידו לך בדיוק מה. מר מוטי ששון:

 אבל נפתח. מורן בטח גם יודע, זוכר לבד עו"ד יונת דיין:

 אני זוכר דקה, לא חשוב.  מר מוטי ששון:

 אפשר להתקדם? מר מורן ישראל:

 תתחיל בכל מקרה. עו"ד יונת דיין:

 דקות רק בשביל לחפש. חבל על הזמן של כולם. 4אתם בסוף תעבירו  מר מורן ישראל:

 בבקשה מורן. מר יוסי זיידה:

 3נו כמו שכולנו יודעים מושטפת בדם. טוב. אז אדוני ראש העיר, העיר של מר מורן ישראל:

מקרי רצח בתוך שבוע. אנשים מפחדים להסתובב ברחובות של העיר שאנחנו 

כל כך אוהבים. ההורים מפחדים לשלוח את הילדים שלהם לגינות 

הציבוריות. עכשיו לא רק אני אומר את זה, אתה בעצמך אומר את זה. אתה 

שבוע האחרון. ''מקרים אלו אני מצטט אותך מהמכתב שלך למפכ"ל רק ב

פוגעים באופן מהותי ומשמעותי בתחושת הביטחון של תושבי העיר''. 

בחלקת האלוהים שלנו העיר שלנו לא מנוהלת ואני מזכיר לכולם שמתחילת 

הקדנציה דרשתי כיושב ראש ועדת ביטחון שכל העיר שלנו תהיה מרושתת 

ת באופן אפקטיבי במצלמות, שתהיה מערכת בקרה ושליטה מסודרת שיודע

לייצר ולהגיע ולסגור מעגלים קצרים, שיודעת להתריע באופן אקטיבי על כל 

הפעילויות החשודות שקורות בעיר. לפני שתי ישיבות הגיעו לפה והסבירו 

לנו ותוך כדי שאלתי שאלות וראש העיר לא אפשרת אפילו לענות כמה 

רה שהיא אקטיבית מוקדנים בזמן נתון צופים בזה, האם יש לנו מערכת בק

שיכולה לסגור ולהתריע על כל התרחשות שהיא חריגה. לצערי שום דבר לא 

אנחנו  קורה. התב"רים אושרו מזמן. אנחנו תכף מוטי, מוטי אתה מקשיב?

אנחנו לא  20.6-תכף מתחילים את החופש הגדול ואין שום סיבה שעד ה

ר מרושתת נוציא את הילדים שלנו עם תחושת ביטחון ברורה כשכל העי

במצלמות, שיש מערכת שליטה ובקרה, שיש תגבור, שמעצימים את הפיקוח 

ואת השיטור העירוני כדי שהילדים שלנו יסתובבו בבטחה ברחובות. ולצערי 

זה לא קורה. העיר לא מנוהלת. אתם לא עושים את זה. עד עכשיו אין שום 

ים רגליים מערכת בקרה ושליטה. אין שום דבר שקורה. לא מבין למה גורר

במשך שנים. מוטי בקדנציה שלך, במשמרת שלך תחושת הביטחון של 

התושבים היא בשפל הכי גדול שהיה פה אי פעם. אז אני רק שם, מסב את 

תשומת לבכם. חייבים לעשות עם זה משהו. דרך אגב, אני לא בטוח שבכלל 
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המפכ"ל ענה לך משהו. הוא ענה לך משהו עד עכשיו או ששלחת מכתב רק 

 הוא אמר משהו? הוא הגיב לך? בשביל להפיץ בפייסבוק?

 שיהיה לי מה לענות לך אני אענה לך.  מר מוטי ששון:

 אז הבנתי. מר מורן ישראל:

 היה לי מה לענות לך, אני אענה לך. מר מוטי ששון:

 אז כתבת מכתב לתושבים. מר מורן ישראל:

פט כל הזמן לכאורה אתה מבלבל ההבדל ביני לבינך שאני עושה ואתה מפט מר מוטי ששון:

 את המוח.

 אתה פטפטת עם מנכ"ל, למפכ"ל ולא אמרת לתושבים מה קורה. מר מורן ישראל:

 או. קיי. זה כל הזמן שלך, תודה רבה. בבקשה.  מר מוטי ששון:

 הישיבה נעולה. עו"ד יונת דיין:

 הישיבה נעולה.  מר מוטי ששון:
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